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Ustanovitelji: obč. konference SZDL 
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ln Tržič — Izdaja CP Gorenjski tisk 
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•— Odgovorni urednik Albin Učakar 

KRANJ, sreda, 7. 6. 1972 
Cena 50 par 

List izhaja od oktobra 1947 kot tednik. 
Od 1. januarja 1958 kot poltednlk. 
Od 1. januarja 1960 trikrat tedensko. 
Od 1. januarja 1964 kot poltednlk, 
ln sicer ob s r e d a h In s o b o t a h . 

G L A S I L O S O C I A L I S T I Č N E Z V E Z E D E L O V N E G A L J U D S T V A Z A G O R E N J S K O 

Gradnja šol v kranjski občini 

Začetek gradnje 
1. septembra 

I Ta teden bo v republiškem 
Uradnem listu objavljen raz
pis za gradnjo osmih novih 
šolskih objektov v kranjski 
občini. To so osnovne šole 
Vodovodni stolp II, Kokrica, 
Predoslje, Naklo, Orehek, 
Besnica in Trboje ter Poseb
na osnovna šola na Zlatem 
polju. Posamezni objekti so 
razdeljeni v več skupin. Z 
gradnjo vseh objektov pa 
bodo začeli 1. septembra le
tos. Prav tako so sedaj tudi 
že znani roki za dokončanje 
Vseh del na omenjenih šol
skih objektih. Tako je dolo
čeno, da morata biti osnovni 
šoli Vodovodni stolp in v 

m l e s a, n i c a 

0©©© (15) 

Predosljah ter Posebna 
osnovna šola končani do 31. 
decembra prihodnje leto. 
Osnovne šole Orehek, Besni
ca, Naklo, Kokrica in Trbo
je pa morajo biti končane 
do 1. avgusta prihodnje le
to. 

Za gradnjo šol na Kokrici, 
Orehku, v Naklem, Besnici 
in v Trbojah prav sedaj po
tekajo dogovori z Les ti: no 
Ljubljana, da pripravi pro
jekte in ponudbe za mon
tažno izvedbo omenjenih šol. 
Dokončno pa se bo za mon
tažno gradnjo (ki bi bila lah
ko precej cenejša) odločil ko
ordinacijski odbor za gradi 
njo šol ua vzgojno-varstvenih 
ustanov po temeljiti preučit
vi projektov jn ponudbe Les-
nine Ljubljana. 

In kako je z gradnjo vzgoj
no-varstvenih ustanov? 

Za vrtce v Bitnjah, na 
Klancu in v Cerkljah je s 
podjetjem Marles iz Maribo
ra že sklenjena pogodba. Te
melji za omenjene tri vrtce 
morajo biti po pogodbi kon
čani do 1. julija letos, Mar
les pa mora vsa montažna 
dela opraviti do konca de 
cembra letos. Za gradnjo 
vrtcev v Straž.iŠču in na Pla
nini pa bo sklenjena pogod
ba s podjetjem Jelovica iz 
škofje Loke. Gradnja teh 
dveh vrtcev se bo začela pri
hodnje leto. A. Žalar 

• " • ' t:- •••••• •• •: - , ' v. , ,„ ' v, , v 

D v a m r t v a v nesreči m e d 
P o d v i n o m i n R a d o v l j i c o 
V hudi prometni nesreči, ki se je pripetila v petek, 2. junija, ob pol enajsti uri zvečer, sta 
umrla voznik zastave 1300 Stanko Savlč iz Leskovca ln njegov sopotnik Jovica Malovlč. Tretji 
potnik pa je bil hudo ranjen. Voznik zastave je v nepreglednem ovinku na cesti med Podvinom 
in Radovljico zavozil na levo stran in trčil v nasproti vozeči avtobus. Ta se je po trčenju pre
vrnil - Foto: UJV 

H 

73 naših naročnikov na izletu 
Izleta Izžrebanih naročnikov Glasa na Primorsko se je udeležilo 73 naših naročnikov. Potniki 
so se vozili z dvema avtobusoma Crelne iz Kranja, ki sta jih upravljala izkušena šoferja Stan« 
Avsenlk in Franci Novak. Na enodnevnem potepanju nas je spremljala tudi Murka iz Lesc. 
(jk) - Foto: J. Košnjek 



K R A N J 
0 V okviru javne razprave o osnutku programa socialne 

politike je občinska konferenca socialistične zveze v ponede
ljek dopoldne pripravila razpravo s predstavniki šol. 

Q Jutri popoldne bo v Kranju posvet organizacij zveze 
komunistov. Obravnavali bodo pobudo delovne skupnosti 
Plamen iz Krope za utrjevanje in večjo učinkovitost stabili
zacijske politike. Govorili pa bodo tudi o izvajanju X X I . in 
XXII . ustavnega amadmana in o povezovanju ter združevanju 
organizacij združenega dela. 

0 Od sej organov občinske skupščine omenimo sejo komi
sije za podeljevanje nagrad občine Kranj. Komisija je imela 
doslej že več sej, naslednja pa bo v četrtek popoldne. Tako 
kot na vseh dosedanjih sejah bodo tudi tokrat obravnavali 
predloge za nagrade. Letošnja posebnost teh obravnav je, da 
je precej več predlogov kot prejšnja leta. A. 2. 

R A D O V L J I C A 
0 Včeraj popoldne je bila seja izvršnega odbora krajevne 

organizacije socialistične zveze Radovljica, na kateri so med 
drugim razpravljali o nalogah izvršnega odbora v prihodnje. 
Zvečer pa se je sestal tudi izvršni odbor krajevne organizacije 
SZDL Gorje, ki je prav tako razpravljal o delovnem progra
mu do konca leta. 

0 V petek dopoldne se bodo sestali predstavniki turistič
nih društev, krajevnih skupnosti in direktorji nekaterih hote
lov iz radovljiške občine. Obravnavali bodo možnosti za 
tesnejše sodelovanje turizma z različnimi oblikami kulturnega 
življenja in sodelovanja z zamejstvom. Govorili bodo tudi 
o pripravah na sezono. 

0 V četrtek dopoldne bo skupni posvet komiteja občinske 
konference ZK z občinskim sindikalnim svetom, na katerem 
bodo razpravljali o nalogah pri uresničevanju ustavnih dopol
nil ter drugih vprašanjih ekonomske politike. A.2. 

ftRžic 

£ Včeraj je bila v Tržiču 32. skupna seja obeh zborov 
občinske skupščine. Odborniki so poslušali poročilo o delu 
občinske uprave, razpravljali in sklepali o predlogu za reorga
nizacijo Glasbene šole ter poslušali poročilo o izvršitvi pro
računa, skladov in sredstev občine v prvem letošnjem tro-
mesečju. Sprejeli so tudi odlok o obveznem fluorografiranju 
prebivalcev občine Tržič. -jk 

Za varstvo najmlajših 
in mladine 

K o n f e r e n c a S Z D L 
v Železnikih 

Oživljen pred log 
za združitev 

Skupščina zdravstvene
ga zavarovanja kmetov 
Kranj je pred kratkim po
novno sprejela sklep, da 
predlaga skupščin) skup
nosti zdravstvenega zava
rovanja delavcev Kranj 
združitev obeh skladov. 
Na ta način bi se pravice 
kmetov iz zdravstvenega 
zavarovanja izenačile s 
pravicami delavcev, pove
čani prispevki zaradi ize
načitve pravic pa bi bre
menili eno od skupnosti. 
Po eni od lani Izračuna
nih variant bi dodatne 
stroške lahko pokrili Iz 
sklada zdravstvenega za
varovanja delavcev s po
večano prispevno stopnjo 
0,11 odstotka. (Izračun ve
lja za leto 1971.). 

Skupščina zdravstvene
ga zavarovanja kmetov 
Kranj je že lani v jeseni 
dala pobudo, da bi se na 
Gorenjskem začeli pri
pravljati na združitev 
obeh zavarovanj. Komu
nalni zavod za socialno 
zavarovanje je že pripra
vil analize, iz katerih je 
bilo razvidno, da je za 9 
odstotkov kmečkega pre
bivalstva, kolikor ga je še 
na Gorenjskem, ugodneje 

če se združi z delavskim. 
Kmetijski zavarovanci bi 
namreč imeli ob združitvi 
obeh skladov enake pravi, 
ce kot delavski zavarovan
ci, prispevek za zdravstve
no zavarovanje pa se pri 
tem ne bi povečal. Kme
tijski zavarovane) pa ne 
bi imeli pravice do nado
mestila za čas bolezni. 

Potem ko Je komunami 
zavod za socialno zavaro
vanje obvestil o predlogu 
za združitev vse občinske 
skupščine na Gorenjskem 
ter vse ostale družbeno
politične organizacije, pa 
je skupščina zdravstvene-
ga zavarovanja kmetov v 
februarju letos nenadoma 
umaknila predlog za zdru
žitev obeh zavarovanj. 
Vse kaže, da so si odbor
niki po nekaj mesecih le 
premislili in da so dobili 
zagotovila, da kmečki za
varovanci v skupnem za
varovanju kljub svoji 
manjšini ne bodo bolj 
obremenjeni s prispevki. 

O združitvi naj bi raz
pravljali na zborih zava
rovancev v Jeseni, če bo 
referendum o združitvi 
uspešen, bo le-ta veljala s 
1. 1. 1973. L. M. 

Vzgojno:varstvena dejav
nost v kamniški občini je or
ganizirana v dveh zavodih: v 
otroškem vrtcu »Antona Med
veda« in v dijaškem domu 
Kamnik. V otroškem vrtcu 

je 191 predšolskih otrok, ki 
so razmeščeni v treh oddel
kih: v centralnem "zavodu je 
118 predšolskih otrok, na Za
pričah in Duplici pa skupno 
76 otrok. 

Pri centralnem zavodu v 
središču Kamnika gradijo 
prizidek, v katerega bodo že 
letos sprejeli nove varovan
ce. Največja pridobitev za 

Kamnik bo otvoritev oddelka 
za varstvo otrok od enega do 
dveh let. 

V dijaškem domu je 165 
šolskih otrok, od tega 44 v 
celotni domski oskrbi (pre
nočišče in hrana). 

V dijaškem domu so 
učenci srednjih, poklicnih in 
osnovnih šol ter učenci po
sebne šole. 

To so podatki, k i j ih je ob
javila Temeljna izobraževalna 
skupnost v Informacijah, ki 
so jih razdelili odbornikom 
na zadnji seji občinske skup
ščine. J. V. 

Zakaj izsto
panje iz 

sindikata? 
Pred nedavnim, ko so spre

jemali pravilnik o nagrajeva
nju, je v Kovinskem podjet
ju v Kranju izstopilo iz 
osnovne organizacije sindi
kata okrog 20 zaposlenih. V 
petek je dogodek obravnaval 
občinski odbor sindikata sto
ritvenih dejavnosti. Menil je, 
da bosta vzroke zapuščanja 
organizacije sindikata mora
la obravnavati na skupni seji 
odbor sindikata storitvenih 
dejavnosti in izvršni odbor 
osnovne organizacije sindi
kata v Kovinskem podjetju. 
Na seji bodo določili, kakšne 
naloge čakajo v zvezi s tem 
sindikat v podjetju, kaj bo 
moralo narediti vodstvo ko
lektiva, kaj sindikat Storit
venih dejavnosti in kaj ob
činski sindikalni svet. Sesta
nek je sklican za 14. junij. 

Sindikat de
lavcev pri 

zasebnikih 
Občinski odbor sindikata 

storitvenih dejavnosti že dalj 
časa pripravlja ustanovitev 
osnovne organizacije sindi
kata delavcev, ki delajo pri 
zasebnih delodajalcih. Pred
stavnik občinskega Sindikal
nega sveta Cveto Stoj kovic 
je obiskal skoraj vse delavce 
pri zasebnikih in jih sezna
nil z določili kolektivne po
godbe o zaposlovanju v za
sebnem sektorju in s pravi
cami in dolžnostmi članov 
sindikata. 

Večina delavcev je takoj 
podpisala pristopne izjave. 
Zato je odbor sindikata sto
ritvenih dejavnosti sklonil, 
da bo ustanovni občni zbor 
nove organizacije sindikata 
delavcev v zasebnem sektor
ju 16. junija. 

Na ustanovnem sestanku 
bo med drugim podana ana
liza kolektivnih pogodb, ki 
jo pripravlja strokovna služ
ba pri občinskem sindikal
nem svetu z namenom, da 
opozori delavce pri zasebni
kih na njihove pravice. 

-Ib 

IV! o v 
delovni čas 

Podobno kot v drugih go
renjskih občinah sta oba 
zbora kranjske občinske 
skupščine na seji prejšnji 
četrtek popoldne sprejela 
odlok o novem delovnem ča
su upravnih organov skup
ščine v poletnih mesecih. Ta
ko kot lani so sklenili, da 
bodo upravni organi delali 
junija, julija in avgusta vsak 
dan od 6. do 14. ure; razen 
ob sredah, ko bodo delali od 
6. do 16 w * 

V sredo, 31. maja, je bila 
v Železnikih redna letna kon
ferenca krajevne organizaci
je SZDL. Poleg volitev nove
ga odbora so člani v diskusi
j i zolo resno poudarili sode
lovanje organizacije SZDL z 
drugimi organizacijami in 
društvi na terenu. Posebno 
je bilo poudarjeno delo mla
dine, katera se v Železnikih 

Devetdeset občanov kamni
ške občine je lani dobivalo 
denarno pomoč v znesku od 
50 do 250 din mesečno. Poleg 
rednih denarnih pomoči so 
lani podelili še 16 enkratnih 
pomoči v znesku od 250 do 
1000 din. Vsem, ki prejemajo 
stalno denarno pomoč, so de
cembra izplačali zimsko po
moč v višini enkratnega me
sečnega zneska denarne po
moči. 

Komisija za podeljevanje 
denarne pomoči je lani 

vse premalo vključuje v kul
turno in športno dejavnost. 
Na konferenci je bila tudi 
zelo živahna razprava o delu 
in bodočih nalogah krajevne 
skupnosti, zlasti o adaptaciji 
kulturnega doma v Železni 
kih, o uvedbi samoprispevka 
za gradnjo plavalnega bazena 
ter o drugih krajevnih pro> 
blemih. A. Sedcj 

obravnavala 127 prošenj za 
dodelitev, zvišanje denarne 
pomoči in za plačilo domske
ga varstva. 

Občinski proračun precej 
obremenjuje visoke oskrbni
ne v domovih in zavodih, v 
katerih so osebe, ki niso sa
me sposobne skrbeti zase ozi
roma so zaradi duševne pri
zadetosti potrebne posebnega 
varstva. Lani so oskrbnine 
znašale od 860 do 1246 dinar
jev, letos pa bodo še višje. 

J. V. 

RAZNAŠALCA-(KO) 
za dostavo jutranjika DELO naroč
nikom na dom, za področje v Škofji 
Loki, sprejmemo takoj. 

Delo je primerno za gospodinje in upokojence. 
Zelo dober zaslužek in ostali pogoji. 

Ponudbe sprejema podružnica CGP »Delo« Kranj, 
Koroška cesta 16. 

Pomoč soc ia lno 
ogroženim 
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»Je m e n j a v a r e s 
t a k o u g o d n a ? 

V torek, 30. maja, so začeli delavci Komunalnega servisa iz Kranja urejevati cesto skozi Stra-
Žlšče ln sicer odsek od priključka na ljubljansko cesto do Šolske ulice pri stražiški cerkvi. 
Ta odsek ceste je izredno ozek ln se je zaradi tega pripetilo že več prometnih nesreč. Skup-
ičina občine Kranj se je odločila, da bo ta odsek ceste popravila. Da bodo pešci varnejši, 
bodo ob cesti zgradili pločnik ter namestili varnostno ograjo, če vreme ne bo nagajalo, bo 
ta del ceste urejen do konca prihodnjega tedna, (jk) — Foto: F. Perdan 

Dražji kruh, ko bo odmrznitev 
Zbora kranjske občinske 

skupščine sta na zadnji seji 
v četrtek popoldne razprav
ljala tudi o problematiki pe
karstva oziroma težav kom
binata Žito Ljubljana, ki ;ma 
po sedanjih cenah kruha iz-
Bubo v pekarski dejavnosti. 
Ugotovljeno je bilo, da je 
bil 22. novembra lani v Kra
nju pripravljen ves material 
za sejo sveta za turizem in 
blagovni promet. V materia
lu je bila predlagana višja 
cena za kruh. Vendar pa je 
26. novembra začel veljati 
Odlok o maksimiranju cen 
vseh proizvodov in storitev 
in je bila uvedba nove cene 
tako onemogočena. Kljub za

mrznitvi pa je svet za turi
zem in blagovni promet pri 
občinski skupščini doslej že 
potrdil oziroma dal soglasje 
za nove cene kruha. 

O predlogu kombinata Žito 
za nove cene kruha je pred 
nedavnim razpravljal tudi 
svet za finance občinske 
skupščine, ki je za morebit
no regresiranje cen kruha 
predlagal dve varianti: da se 
razlika v ceni regresira iz ne
porabljenih sredstev, ki so 
bila na prejšnji seji določe
na za regresiranje mleka in 
naložena na poseben sklad 
za socialno ogrožene, ali pa 
iz tekoče proračunske rezer
ve. Izračuni so pokazali, da 

Tudi pokojnine 
na hranilne knjižice 

1 Ljubljanska banka je pred 
nedavnim odpravila vse teh
nične pomanjkljivosti za pre
nos pokojnin na hranilne 
knjižice. Tako zdaj lahko 
vsak upokojenec na podlagi 
posebnega obrazca, ki ga do
bi pri društvu upokojencev 
ali pri poslovni enoti Ljub
ljanske banke, pooblasti 
skupnost pokojninskega in 
invalidskega zavarovanja za 
prenos svoje pokojnine na 
hranilno knjižico. Obrazec 
lahko odda pri poslovni eno
ti Ljubljanske banke, kjer 
želi, da se vodi njegova hra
nilna knjižica. 

Prednosti Izplačevanja po
kojnin na hranilne knjižice 
je več. Pokojnina bo na hra

nilni knjižici redno vsakega 
prvega v mesecu in jo bo 
moč dvigniti v celoti ali del. 
Denar s hranilne knjižice se 
lahko dvigne pri kateri koli 
poslovni banki alj službi 
družbenega knjigovodsva v 
državi in pri vseh poŠtah v 
Sloveniji. Sleherna pokojni
na bo tako varno shranjena, 
denar na hranilni knjižici pa 
se bo obrestoval. Razen tega 
bo Ljubljanska banka upo
kojencem, ki se bodo odloči
li za prenos pokojnin na hra 
nilne knjižice dajala pred
nost pri odobravanju potroš
niških posojil in drugih 
posojil ter odobravala različ 
ne olajšave glede kreditne m 
kritvene sposobnosti A. 2. 

bi vsak mesec ta regres zna
šal 97 tisoč novih dinarjev. 
To pa bi pomenilo, da bi bi-
la tekoča proračunska rezer
va po dobrem mesecu praz
na. Glede neporabljenih 
sredstev za mleko so družbe
nopolitične organizacije me
nile, da bi bilo preveč ne
resno, če bi se skupščina od 
seje do seje odločala dru
gače. Menili so, naj ta sred
stva ostanejo za sklad za so
cialno ogrožene; tako kot je 
bilo določeno na prejšnji 
seji. Tako bi bila edina mož
nost, da bi se odločili za re
balans proračuna in določe
no zmanjšanje sredstev vsem 
letošnjim uporabnikom pro
računa. 

Po daljši razpravi so od
borniki niso zavzeli za nobe
no od variant. Slišati je bilo 
mnenja, da je zamrznitev 
prizadela tudi vrsto drugih 
kolektivov, ki so se morali 
tako ali drugače prilagoditi 
novim razmeram in zato tre
nutno ni druge možnosti, kot 
da se tudi kombinat Žito 
prilagodi in v okviru svoje 
notranje poslovne politike 
skuša najti rešitev. Hkrati 
pa so z razumevanjem spre
jeli predlog žita, da je tre
ba ceno za bel in črn kruh 
povečati. Zato so soglasno 
sklenili, da se v kranjski ob
čini cena belemu ;n črnemu 
kruhu poveča takoj, ko bo 
ustrezen zvezni ali republiški 
predpis to dovolil. Z drugi
mi besedami to pomeni, da 
se bo v kranjski občini ta
koj po odmrznitvi cena za 
kilogram črnega kruha po
večala od sedanjih 1,90 na 
2,20 dinarja, cena za kilo
gram belega kruha pa od se
danjih 2,60 dinarja na 3 di
narje. 

A. Žalar 

Podatki kažejo, da je bila 
blagovna menjava v prvih le
tošnjih mesecih ugodnejša 
kot v enakem lanskem ob
dobju. V zveznem merilu je 
bil uvoz manjši za 17 odstot
kov, v Sloveniji pa za 3 od
stotke. Hkrati pa je porastel 
izvoz, in sicer v Jugoslaviji 
za 20 odstotkov in v Sloveni
ji za 27 odstotkov. 

So podatki menjave res ta
ko dobri in kažejo dobro go
spodarjenje? Je ugodna bla
govna menjava s tujino le 
navidezna? Zaloge surovin so 
v mnogih industrijskih pano
gah prav zaradi strožjih me
ril za uvoz tako majhne, da 
delovne organizacije delajo z 
zmanjšano zmogljivostjo ali 
pa so se morali kolektivi od
ločiti za daljše dopuste. Tako 
stanje se bo kmalu pokazalo 
v precejšnjem zmanjšanju Iz
voza. 

Škofjeloški gospodarstveni
ki menijo, da bi moraii čim
prej spremeniti merila za 
uvoz surovin ln drugega re
produkcijskega materiala, ki 
ga uvažamo zaradi redne pro
izvodnje. Dolgoročne poslov
ne odločitve pa so otežene tu
di zaradi tega, ker dogovori 
o zunanjetrgovinskem siste
mu in deviznemu režimu še 
niso usklajeni in uzakonjeni. 
Bodo novi zakoni o blagovni 
menjavi s tujino dovolj upo
števali potrebe gospodarstva 
ln lahko pričakujemo olajša
ve pri uvozu surovin? Kdaj 
lahko pričakujemo odmrzni
tev cen? 

To je izvleček iz številnih 
vprašanj, ki so jih ob pri-
Ukl obiska članov ZIS v 
Skofji Loki škofjeloški go
spodarstveniki zastavili sekre
tarju ZIS Ivanu Franku, 
zveznemu sekretarju za fi
nance Janku Smoletu ter čla
nom ZIS Borisu Snuderlu, 
Momčilu Cemoviču in Duša
nu GligorijevICu. 

Odgovori so bili dokaj 
splošni in niso zadovoljili 
številnih poslušalcev, ki so se 
zbrali v dvorani občinske 
skupščine. Misli so ostale ne
dorečene in pričakovana raz
prava se je končala, še pre
den je dobro stekla. 

Ce besede članov ZIS o iz
vozu in uvozu strnemo, lahko 
zapišemo, da je na obseg in 
sestav Izvoza vplivala pred
vsem devalvacija ln zamrzni
tev cen, saj je izvoz za mno
ge gospodarske panoge fi
nančno ugodnejši kot proda
ja na domačem trgu. Razen 
tega je izvoženo blago takoj 
plačano, kar za domači trg 
ni značilno. Izvozne premije 
so se z devalvacijo znižale za 
6 odstotkov, uvozne pa so 
ostale iste. Prevelik uvoz pa 
je bilo treba tudi administra
tivno omejiti. Prav ugodni re
zultati menjave, ki gotovo 
niso le posledica administra
tivnega zmanjševanja uvoza, 
pa bodo vplivali na bližnjo 
sproščanje uvoza za industri
jo potrebnih surovin. Hkrati 
pa bo z odmrznltvijo cen po
stala menjava tudi na doma
čem trgu ugodnejša. 

L. Bogataj 

K r v a v s k i v o z e l 
Sodeč po temeljitih stro

kovnih razpravah, v ka
terih so sodelovali tudi 
tuji strokovnjaki, in gle
de na zadnje izračune ter 
analize (tudi to bo v krat-
kem gotovo), bi lahko 
pričakovali, da se bo kr
vavski vozel glede uredit
ve samega Krvavca ln do
stopa kmalu razvozlal. 
Prav pri dostopu bodo 
Izračuni pokazali, kaj je 
boljše in hitreje izved
ljivo: ali velika aH mala 
cesta aH žičnica. In prav 
dostop je trenutno tudi 
najbolj problematičen. 
Kajti še dobro leto ln 
nad sedanjo žičnico bodo 
inšpektorji spet pritisnili 
plombo, će bodo hoteli 
ponovno dobiti dovolje
nje za obratovanje, pa vsi 
že sedaj vedo, da bi bila 
obnovitvena dela tolikšna, 
da bi z vloženim denar
jem najbrž lahko rešili 
dobršen del nove pove
zave. 

Prav zato je občinska 
skupščina pozvala gostin
ske delovne organizacije, 
da razmislijo ln se odlo
čijo za uresničitev pro
grama razvoja turizma, 

po katerem je predviden 
turistični razvoj Preddvo
ra, Jezerskega in Krvav
ca. Ta trikotnik v sever
nem delu kranjske občin« 
je v prihodnosti predvi
den kot turistični. 

Tako je že bila sestav
ljena posebna delovna 
skupina predstavnikov go
stinskih delovnih organi
zacij iz občine, ki naj bi 
v kratkem preučila mož
nosti. Ce bodo našli sku
pen jezik oziroma skup
no pot, potem lahko ra
čunamo, da se bo leta in 
leta dolg in težak pro
blem le začel reševati in 
programi uresničevati. Ca 
pa ne bo prišlo do skup
nega dogovora, najbrž 
ostane kot edina salo-
monska rešitev, da se ta 
vedno debelejši in vse 
bolj trd vozel čimprej 
preseka. Treba bo iskati 
interesenta zunaj občin
skih meja. In če skupen 
dogovor ne bo uspel, mor
da slednja in zadnja re
šitev tudi ne bo tako tež
ka; saj se menda zadnja 
čase za Krvavec zanimajo 
tudi drugi zunaj občine, 

A. 2. 
/ O l jubljanska banka 



Jeseniška 
delegacija v Valjevu 

Premalo žensk in mladine 
Na povabilo občinske skup

ščine in družbenopolitičnih 
organizacij iz Val jeva je 
pred nedavnim odpotovala v 
Valjcvo jeseniška delegacija, 
ki so jo sestavljali: predsed
nik občinske konference 
SZDL Mara Taler, podpred
sednik občinske skupščine 
Franci Božič, predsednik ob
činskega sindikalnega sveta 
Štefan Rodi in predsednik 
občinskega odbora ZZB NOV 
Franc Konobelj-Slovenko. De
legacija se je zadrževala v 
prijateljskem Valjevu tri dni. 
Z mestom Valjevo namera
vajo Jeseničani podpisati l i 
stino o pobratenju. 

tisinj delegacije so se v Va
ljevu pogovarjali o tesnej
šem medsebojnem sodelova
nju obeh mest, ki temelji na 
prijateljskih odnosih že od 
tedaj, ko so bili med vojno 

Jeseničani odseljena v Valje
vo. Med pogovori so menili, 
da je treba medsebojne pri
jateljske stike utrjevati in 
prenašati na mlajše rodove. 
V medsebojno sodelovanje 
bo treba pritegniti občane 
obeh občin na vseh področ
jih dela. Tako bd izmenjava
le gostovanja kulturne orga
nizacije, delovne organizaci
je, obe mesti pa naj bi tudi 
izmenjale dokumentarno gra
divo iz časa N 0 B . V Valje
vu imajo precej nezaposlene 
kvalificirane delovne sile, za
to bi na Jesenicah poiskali 
BlOŽnostj in se zaposlili. 

V obojestransko zadovolj
stvo so pogovori lepo uspeli, 
zato pričakujejo, da bosta 
mesti kmalu začeli z organi
ziranim sodelovanjem prav 
na vseh področjih življenja 
in dela. 

D. S. 

S e z o n a 
letovanj za o t roke 

Z začetkom junija se je za
čela sezona letovanj za pred
šolske in šolske otroke. Za
vod za letovanje Kranj je v 
sodelovanju s temeljno iz
obraževalno skupnostjo Kranj 
pripravil letovanje za 300 
predšolskih otrok v Novi
gradu. To je skoraj za polo
vico več kot lani, ko so le
tovali v predšolskih skupinah 
predvsem otroci iz Kranja, 
letos pa tudi z Golnika, iz Ra
dovljice, Ccrkelj in od drugod. 
Letovanja za predšolske 
otroke so postala tako pri
ljubljena, povpraševanje po 
prostih mestih pa iz leta v 
leto večje, tako da se je Za
vod za letovanje odločil na
slednje leto organizirati leto
vanje za najmlajše tudi v je
seni. Oskrbni dan za pred
šolske otroke velja 32 din, za 
vsakega otroka pa TIS pri
speva 100 din. 

Od druge polovice junija 
naprej pa do konca avgusta 
bodo gorenjski otroci letova
li v Novigradu in na Ste-
njaku v zdravstvenih koloni
jah. Letos se je število otrok 

iz kranjske občine dvignilo 
od lanskih 325 na 460, ker je 
skupščina občine zagotovila 
dodatne 4 milijone starih din 
k stroškom letovanja zdrav
stveno in socialno ogroženih 
otrok. Tudi ostale gorenjske 
občine, katerih otroci letuje
jo v Novigradu in na Stonja-
ku, so letos prispevale neko
liko več k stroškom letova
nja, ker se je oskrbni dan po
višal od lanskih 40 na 42 din. 
Iz radovljiške občine bo leto
valo v Novigradu in na Ste-
njaku 200 otrok, prav toliko 
iz škofjeloške, iz Tržiča pa 
80. Občine in komunalni za
vod za socialno zavarovanje 
prispevajo k stroškom letova
nja vsak po tretjino, ostalo 
tretjino pa po progresivni le
stvici plačajo starši. L. M. 

Koordinacijski odbor za 
splošni ljudski odpor pri re
publiški konferenci SZDL 
sklicuje po Sloveniji področ
na posvetovanja, na katerih 
skuša ugotoviti, koliko smo 
v republiki v treh letih na
redili na področju splošnega 
ljudskega odpora, s kakšni
mi težavami se srečujemo 
na terenu in katere naloge 
nas še čakajo. Takšno posve
tovanje je bilo pred kratkim 
v Kranju. Udeležili so se ga 
predstavniki Jesenic, Kra
nja, Kamnika, Domžal, Ra
dovljice, Škofje Loke ln Tr
žiča. Kranjsko posvetovanje 
je vodil predsednik republi
škega koordinacijskega od
pora za splošni ljudski od
por general Franc Poglajcn-
Kranjc. 

Za Slovenijo velja ugoto
vitev, da smo v treh letih 
na tem področju veliko na
redili. Organizacijsko smo 
utrdili obrambne priprave, 
razen tega pa nam je uspe
lo, da smo za naloge sploš
nega ljudskega odpora spod
budili f.Crok krog občanov. 
Prav tako smo osnovali vse 
organe za odpor, ki jih pred
videva zakon. Odbori za 
splošni ljudski odpor v kra
jevnih skupnostih *3 usta
novljeni, v teku pa je usta
navljanje podobnih teles po 
šolah ln delovnih organiza
cijah. Pri slednjih je bilo na 
začetku nekaj težav, pri ma
nevru Svoboda 71, in ko so 
sc akciji pridružili še republi
ški ter občinski sindikalni 
sveti, pa so se stvari obrnile 
na boljše. Še vedno pa pre
vladuje ugotovitev, da dela
jo odbori za splošni ljudski 
odpor v delovnih organiza
cijah preveč »ilegalno« In da 
je v njih preveč vodilnih de
lavcev, premalo pa nepo
srednih proizvajalcev. 

Organizacija obrambne 
vzgoje prebivalstva Je na 
Gorenjskem, posebno pa v 
kranjski občini, med najbolj
šimi v republiki, so poudari
li na posvetovanju. Drugje 

bodo potrebne še izboljšave, 
saj izobraževanje pogosto še
pa. Predstavniki republike 
so za gorenjsko organizacijo 
izobraževanja dejali, da je to 
primer, kako kvalitetno in 
učinkovito seznanjati ljudi z 
nalogami splošnega ljudske
ga odpora! 

Obrambne priprave sprem
ljajo tudi nevšečnosti. Mar
sikje se organi, ki so odgo
vorni za uresničevanje kon
cepta splošnega ljudskega 
odpora, srečujejo z material
nimi težavami. Za področje 
celotne republike velja, da 
je v organih splošnega ljud
skega odpora na vseh rav
neh premalo žena in mladi
ne. Naloga žene je bila že 
med NOB dokaj jasno opre
deljena, v splošnem ljud
skem odporu pa njena vloga 
ni jasna. Enako lahko trdi
mo tudi za mladino. S takim 
položajem tudi sama mladin
ska organizacija ni zadovolj
na. Zato bo o tem vprašanju 

pripravila problemsko konfe
renco. Zanimanje za splošni 
ljudski odpor med mladimi 
je, in to zanimanje bo treba 
izkoristiti. K sodelovanju bo 
treba pritegniti posebno spe
cializirane mladinske organi
zacije, predvser* tabornike, 
planince, ljudsko tehniko, 
radioamaterje itd. Za Slove
nijo je tudi značilno, da so 
sredstva javnega obveščanja 
premalo vključena v obramb
ne priprave. 

Predstavniki gorenjskih ob
čin so nato v razpravi ugoto
vili, da se srečujejo s podob
nimi težavami, vendar bodo 
Ie-te sčasoma odpravljene. 
Glavno za obrambne pripra
ve na Gorenjskem je, da so 
ustvarjene politične razmere 
za razvoj oblik splošnega 
ljudskega odpora in »da je 
zagotovljena materialna os
nova za obrambne priprave. 
Na osnovi tega se bodo po
manjkljivosti lahko odpra
vile. J. Košnjek 

Oddelek za družbeni standard 
Na eni zadnjih sej delav

skega sveta jeseniške železar
ne so obravnavali tudi pred
log odbora za življenjske po
goje in rekreacijo. Člani od
bora so predlagali, da bi pri 
kadrovskem sektorju usta
novili oddelek za družbeni 
standard. Člani delavskega 
sveta so predlog sprejeli in 
ga vključili v svoje sklepe. 

Zaposleni v tem novem 
oddelku bodo uresničevali 
sklepe odbora za življenjske 
pogoje in rekreacijo, priprav
ljali gradivo za samoupravne 
organe in upravo železarne. 
Med nalogami novega oddel
ka je tudi skrb za izgradnjo 
in dodeljevanje novih stano
vanj, priprava meril za do

deljevanje družinskih stano
vanj in posojil za individual
no gradnjo, priprava predlo
gov za delitev družinskih sta
novanj in kreditov za indivi
dualno gradnjo za samo
upravne organe in dodeljeva
nje samskih stanovanj za 
samske delavce. Razen tega 
bodo zaposleni v novem od
delku reševali probleme pre
hrane, organizirali izlete in 
letovanja ter skrbeli za vzdr
ževanje počitniških domov 
itd. Temeljito se bodo zavze
l i tudi za organizirane pre
voze delavcev na delo in or
ganizirali športno rekreacijo 
v sodelovanju z osnovno or
ganizacijo sindikata v Žele
zarni. 

D. S. 

/ O l jubljanska banka 

V gorenjskem letovišču v 
Novigradu (Pineta) je od 
1. junija 300 predšolskih 
otrok iz gorenjskih občin. 
K 0 smo jih obiskali, so 
bili vsi zelo zadovoljni. 
Kaj bi tudi n e bil i , saj 
je dobro poskrbljeno za
nje pa tudi vreme jim je 
naklonjeno. Se to so nam 
naročili, naj pozdravimo 
starše In druge. — Foto: 
A. U . 



O b i s k p a r t i z a n s k i h Srečanje novinarjev 
k r a j e v i n s p o m e n i k o v treh deže! 

Aktiv ZB NOV uprave skup
ščine občine Kranj je v so
boto, 3. junija, pripravil 
obisk znanih krajev iz NOB 
V Beli krajini. V Žužember
ku je borce iz Kranja po
zdravili predsednik krajevne
ga odbora ZB NOV Stane Go-
rinšek in orisal hude boje v 
tem kraju v letih od 1941 do 
1945. Žužemberk je bil nam
reč močna sovražnikova po
stojanka sredi svobodnega 
ozemlja. Na trgu je ob stari 
l ipi , zaznamovani s sledovi 
krogel, spominska plošča, na 
kateri so vklesani najpo-

Pred kratkim je delovni 
kolektiv zobne ambulante v 
Kranju proslavil petindvajset 
let javnega zobozdravstva v 
Kranju. Potem ko so zobo
zdravstveno službo pred enaj
stimi leti preselili v nove 
prostore, so se delovni pogoji 
zelo izboljšali. Trenutno sodi 
kranjska zobna ambulanta 
tned najbolj opremljene v 
Sloveniji, med posebne red-

V soboto, 3. junija, je bila 
v dvorani amaterskega gle
dališča na Jesenicah zaključ
na prireditev ob mesecu mla
dosti. Na prireditvi so sode
lovali trije ansambli iz Kar
lovaca, podelili so priznanja 
in proglasili najboljšega 
Športnika in športnico obči
ne ter nagradili prizadevne 
mentorje in mlade družbeno
politične delavce občine. 

V prvem delu so nastopili 
ansambli iz Karlovaca: pio
nirski in mladinski harnnni-
karski ansambel Slovenskega 
prosvetnega kulturnega dru
štva Triglav iz Karlovca. Mla
dinski ansambel je na nodav-
nem tekmovanju v Pulju 
zasedel prvo mesto. V nadalje
vanju so se pred polno dvo
rano predstavili člani tambu 
raškega železničarskega an
sambla kulturno umetniškega 
društva Josip Kraš in člani 
vokalnega okteta. 

V prvem delu je spregovo
ril tudi predsednik republi
ške konlerence ZMS Živko 
Pregel. Potem sta predsednik 
občinske konlerence ZMS Je
senice in predsednik tovarni
ške konference ZMS v Žele
zarni razdelila priznanje 
mentorjem, organizacijam in 
najboljšim mladinskim delav
cem. Sledila jc proglasitev 
najlx>]jše športnice in naj
boljšega športnika občine v 
letu 1972. Bralci Železarja in 
občinski športni delavci so 
izbrali za najboljšo športnico 
košarkarico Miro Vudrič, za 
najboljšega športnika pa 'Aa-
kalca, člana SD Jesenice Pe
tra Stefančiča, Praktična da
rila p? so prejeli tudi: alpski 

membnojši dogodki iz NOB. 
Na griču nad Žužemberkom 
smo ob spomeniku 1400 pa
dlim borcem položili venec, 
učenci tamkajšnje osnovne 
šole pa so nam pripravili 
kratek kulturni spored. Na 
marmornatem podstavku spo
menika so imena vseh pa
dlih, nad njim pa šest pira
mid predstavlja šest najpo
membnejših dogodkov iz 
NOB. 

Pot smo nadaljevali proti 
Črnomlju. Na robu brezove
ga gozda v bližini Črnomlja 
smo obiskali spomenik pa

kosti sodi na primer apara
tura za popravljanje zob v 
narkozi. Vse ordinacije pa 
imajo sodobne vrtalne apa
rature. V devetnajstih ordina
cijah zobne ambulante dela 
25 zobnih zdravnikov, vendar 
pa je njihovo število še ved
no premajhno. Zato namera
vajo v jeseni preurediti v 
ordinacije tudi kletne prosto
re sedanje ambulante. L. M. 

smučar Miran Gašperšič, ho
kejist Gorazd Hiti in alpinist 
Janko Ažman iz Mojstrane. 

V nedeljo so gostje iz Kar
lovca obiskali Prešernovo in 
Finžgarjevo rojstno hišo in 
muzej talcev v Begunjah. 

D. S. 

Kranjska občinska skup
ščina je na zadnji seji ua 
predlog sveta krajevne skup
nosti Visoko sprejela odluk 
o razpisu referenduma za 
uvedbo krajevnega samopri
spevka za asfaltiranje cest. 
O asfaltiranju nekaterih 
cestnih odsekov v krajevni 
skupnosti, ki zajema naselja 
Visoko, Hotemaže, Milje, 
Olševek in Luže, so razprav
ljali že lani. Ugotovili so, da 
bi za asfaltiranje 6600 me
trov cest potrebovali brez 
pripravljalnih del (Širjenje, 
Utrjevanje, gramozenje in ka
nalizacija) 1.327.500 dinarjev. 
Ugotovili sb, da bi tolikšna 
sredstva lahko zbrali le sku
paj s prispevkom občanov 
in s pomočjo občinske skup
ščino. Razen tega pa bi sred
stva prispevala tudi krajev
na skupnost. 

Tako so se letos odločili 
za referendum, če se bodo 
prebivalci v nedeljo, 11. juni
ja, odločili za samoprispevek, 
potem bi v treh letih in pol 

dlemu komandantu Stanetu 
Rozmanu. Ob spomeniku pa
dlih borcev iz Bele krajine v 
Črnomlju so nas pozdravili 
predstavniki občinskega od
bora ZB NOV Črnomelj in 
pionirji z izbranimi recitaci
jami. Povedali so nam, kako 
veliko je pomenil Črnomelj 
v NOB, saj je bil središče 
bojev Bele krajine proti oku
patorju. Predsednik našega 
aktiva Slavko Svetel se je 
zahvalil soborcem in tovari
šem iz Črnomlja za prisrčen 
sprejem in poudaril, da bi 
bilo prav, da bi tudi druge 
organizacije, posebno mladin
ke, večkrat pripravile podob
ne obiske. 

Tako v Žužemberku kot v 
Črnomlju je bilo načeto 
vprašanje, kako vzdrževati in 
popravljati spomenike iz 
NOB. Pol robno bi bilo usta
noviti poseben namenski 
sklad in zagotoviti najnujnej
ša sredstva. Nemogoče bi bilo 
zahtevati od majhne krajevne 
organizacije, da zagotovi ta 
sredstva, saj gre za skupne, 
družbene spomenike, za pa
dle borce iz vseh krajev naše 
domovine. 

Celoten program jc bil ze
lo dobro pripravljen. Imeli 
smo celo harmonikarja Fran
ca Kavčiča, ki je igral par
tizanske melodije in nas 
spodbujal k petju. Vsekakor 
si podobnih srečanj še želi
mo, saj vse hitrejši tok živ
ljenja čedalje bolj ovira zbli
ževanje nekdanjih borcev. 
Taki obiski pa pričajo, kako 
malo je treba, da nas skupna 
preteklost spet združi. 

M. Gojko 

na poseben račun zbrali od 
redno zaposlenih, obrtnikov, 
kmetov in upokojencev ne
kaj nad milijon dinarjev. 
Samoprispevka bi bili nam
reč oproščeni občani, ki ima
jo dohodke od socialnih pod
por, invalidnin, minimalnih 
pokojnin, otroškega dodatka 
ter dijaki in študentje od 
štipendij in vajenci od svo
jih nagrad. 

Glasovali bodo v nedeljo v 
posameznih krajih v krajev
ni skupnosti od 7. do 18. ure. 
V tistih krajih, kjer se bo 
večina prebivalcev odločila 
za samoprispevek, bodo po
tem asfaltirali ceste. Tam. 
kjer prebivalci ne bodo za 
to, pa tudi posameznih odse
kov ne bo moč asfaltirati. 

Pred jutrišnjimi sestanki, 
ki bodo v posameznih krajih 
v krajevni skupnosti upajo, 
da se bodo v nedeljo vsi vo
lilni upravičenci oglasili na 
volilnih mestih m se odločili 
za samoprispevek. 

A. 2. 

V okviru sodelovanja med 
tremi deželami — Julijsko 
krajino, Koroško in Slovenijo 
— pod geslom ALPE-ADRIA 
Je Slovenija v dneh od 7. do 
12. junija gostitelj in organi
zator srečanja novinarjev. V 
programu, ki je prirejen ta
ko, da nudi obilico možnosti 
za spoznavanje razmer in 
stanovanjskih problemov na 
področju informiranja, je dan 
poseben poudarek urejanju 
vprašanj na dvojezičnih oz. 
narodnostno mešanih ozem
ljih na stiku meti sosednjimi 
deže'ami. Skoraj polovico 
programa je namreč name
njenega obisku našega Prek-
murja, kjer se bodo novinar
jem iz treh dežel pridružili 
še novinarji četrte sosede — 
Madžarske. Sicer pa je pro-

»Točne informacije so za 
gospodarstvo dezinformacije, 
ker so točne v parah in ne
točne v milijonih. Zakaj so 
točne informacije dezinfor
macija? Zato, ker so zgodo
vinske. Točne informacije o 
gospodarskih gibanjih dobi 
gospodarstvo šele čez daljše 
obdobje. Kdor planira na 
podlagi starih podatkov, bo 
lahko razočaran. V gospodar
stvu moramo hitro ukrepati 
in se prilagajati situaciji na 
tržišču. Potrebujemo hitre in 
nepopolne informacije, da bi 
lahko ukrepali, oziroma raz
poredili svoje sile , . . 

Proti inflaciji smo upora
bili precej zdravil, nismo jih 
pa uporabili proti stroškovni 
inflaciji. Najbolj me moti 
stroškovna inflacija, ki je iz
vor (poleg drugih činite!jev) 
nelikvidnosti. Trošimo več 
kot proizvedemo. 

Govorimo, da bomo likvidi
rali podjetja, ki ne poslujejo 
rentabilno. Po SAetu (razen 
izjem) ne propadajo tovarne, 
ampak lastniki tovarn. Pa pri 
nas? Prav je, da propade di
rektor, ni pa prav, da pro
pade kolektiv, oziroma pod
jetje (tovarna).« 

Iz podatkov, ki so jih do
bili odborniki, je razvidno, 
da je bila proizvodnja kam
niške industrije v prvem tro-
mesečju v primerjavi z ena
kim obdobjem lani večja za 
20 odstotkov. Tudi podatki o 
izvozu so zadovoljivi, saj so 
izvozili za četrtino več kot v 
prvih treh mesecih lani. 

gram izredno pester in vklju
čuje dve predavanji o ustav
nih spremembah in o izobra
ževanju novinarjev pil nas, 
pogovore o gospodarskem so
delovanju na Gospodarski 
zbornici, pogovor o kulturi v 
Škofji Loki, o l̂ed nekaterih 
turističnih zanimivosti Slove
nije, sprejem na izvršnem 
svetu SRS in drugo. 

Organizator — društvo no
vinarjev Slovenije — vseka
kor pričakuje, da bo sreča
nje pripomoglo k boljšemu 
medsebojnemu poznavanju in 
tudj k celovitejšemu in objek-
tivnejsemu seznanjanju britl-
cev številnih časopisov, po
slušalcev radia in gledalcev 
TV na področju treh dežel 
z dogajanji in problemi pri 
sosetlih. T. M. 

Franc Svetel j , republiški po
slanec, je na seji razložil sta
lišča seje občinske konferen
ce socialistične zveze gleda 
na gospodarska gibanja v ob
čini. Zavzel se je, da ne bi 
administrativno omejevali 
rast osebnih dohodkov, tem
več bi morali menjati družbe
ne dogovore, ki bi morali bi
ti bolj odvisni od produktiv
nosti. 

Prehitra rast osebnih do
hodkov v gospodarstvu jo 
največja hiba kamniškega 
gospodarstva. Poprečni oseb
ni dohodki v občini znašajo 
1685 dinarjev (v prvem tro-
mesečju). V gospodarstvu so 
letos porastli za 24 odstot
kov, v negospodarstvu pa lo 
za 9 odstotkov. Vendar jo 
rast osebnih dohodkov v 
kamniškem gospodarstvu še 
vedno pod republiškim in 
zveznim poprečjem. J. Vidio 

Več 
prenočitev 

V prvem letošnjem trome-
sečju je škofjeloško ob
čino obiskalo 2490 gostov, od 
tega 208 tujih. Število nočitev 
se je povečalo od lanskih 3293 
na 6492 letos, kar gre pripisa
ti predvsem odprtju novega 
hotela Transturist. Podatki 
tudi povedo, da je bilo lani 
v prvem tromesečju na po
dročju škofjeloške občinsko 
turistične zveze le 69 tujih 
gostov. -Jg 

25 let javnega 
zobozdravstva v Kranju 

Karlovčani navdušili 

Referendum v KS Visoko 
Če se bodo prebivalci v nedeljo odločili za 
samoprispevek, bodo v Krajevni skupnosti 

asfaltirali 6600 metrov cest 

Točne in formaci je 
so - dez in formaci ja 

Na seji skupščine občine Kamnik — bila je v petek — so 
odborniki dobro uro z zanimanjem spremljali razpravo Fran
ca Branislja, poslanca gospodarskega zbora zvezne skupščine, 
ki Je ugodno ocenil rast in zastavljeno politiko kamniškega 
gospodarstva. Razložil je svoje poglede na inflacijska gibanja, 
rast osebnih dohodkov, ki divjajo mimo vseh družbenih meril, 
in o pomenu točnih informacij za gospodarstvo. S tem v zvezi 
Je Franc Bnuuselj dejal: 



»Tudi počasi se daleč pride« 
Na severnem delu vasi 

Slap pri Tržiču se cesta razde
l i . Levi .odcep pelje skozi Dol-
žanovo sotesko v Dolino in 
Jelenidol, desni odcep pa se 
strmo vzpenja proti visoko
gorska vasici Lom pod Storži-
čem. Se jekleni konjički se 
dobro »preznojijo«, preden 
prisopejo v vas, kaj šele pe
šec. Ko prispeš v Sp. Lom, 
se na koncu vasi odcepi pot 
proti Potarjem, koder so po 
pobočju Konjščice na redko 
posejane samotne kmetije. 
Cesta, ki jo je zgradilo že 
pred leti Gozdno gospodar
stvo, je speljana po travna
tem pobočju in se izgublja 
nekje v gozdu. Po dobrih 
dveh kilometrih se gozd raz
redči. Odpre se lep razgled 
na tržiško kotlino in okoli
ške vrhove gora. Ob robu 
gozda stoji gostišče »Pri ti
ču«. Gostišče leži na višini 
tisoč metrov nad morjem. 
Ko sem prispel do gostišča, 
so billi domači doma, le Jože 
je odšel po opravkah v do
lino. Ivana Tišler mi je po
vedala, zakaj so se lotili dela 
in odprli privatno gostišče: 

»Pred enajstimi leti Je PD 
Tržič pri nas uredilo planinsko 
postojanko. Ker takrat še ni
smo imeli dobre ceste do 
doline, je bil obisk bolj slab 
ln seveda tudi zaslužek. Zato 
je društvo po treh letih opu
stilo postojanko. Kaj smo 
hoteli? Da bi se zaposlili v 
dolini, je predaleč. Edini za
služek sm 0 imeli le od go
zda s prodajo lesa. Zato smo 
se odločili, da odpremo sa
mostojno gostišče. V začetku 
je bilo bolj slabo, ko pa 
nam je Gozdno gospodarstvo 
zgradilo boljšo cesto, da se 
lahko turisti pripeljejo do 
gostišča z avtomobili, je po
stalo pri nas bolj živahno.« 

Gostišče so uredili v tipič
ni gorenjski etnografiji. Rav
no tako so si uredili gospo
darsko poslopje in hlev. Vse 
je kar sam naredil njen sin 
Jože, ki je po poklicu tesar. 
Človek se v takšnem okolju 
počuti prijetno, domače. Bl i 
zu gospodarskega poslopja 
imajo tudi polje. Ni ravno 
veliko, ker tega ne dopušča 
strm teren, polje pa je le. 
Če se umno gospodari, se 
pridela kar dovolj vsaj za 
domače potrebe. Ker pa je 
polje tik ob gozdu, pridejo 
večkrat na pašo jeleni. Vča
sih jih je tudi po osem sku
paj Nad tem niso domači 
nič kaj navdušeni. Gostje jih 
pa radi gledajo, kako se po
nosno sprehajajo v bližini 
gostišča in se človeka ne bo
jijo. Gospodinja pa je pove
dala, da napravijo na polju 
veliko škode. Nato je nada
ljevala: 

»Za zdaj imamo za goste 
le dve sobi. Vedno nimamo 
zesedeno. Največ prenočitev 
je poleti, ko prihajajo k 
nam stalni gostje predvsem 
iz LJubljane. Pozimi pa pri
hajajo Tržičani na krvavice 
in se potem ,podričnejo' na
zaj v dolino.« 

Ko sem potem Ivano vpra
šal po domačih specialitetah, 
mi jih je naštela kar za cel 
jedilni list: masovnek, skuta, 
domači sir, klobase, šunka 
in še cela vrsta dobrot iz do
mače shrambe, ki je vselej 
dobro založena. Poleg dobre 
hrane pa pripravlja Jože po
sebno presenečenje za goste. 
Pred gostiščem je začel ko
pati za bazen. Turisti, ki bo
do v vročih poletnih dneh 
prišli v gostišče, se bodo v 
njem lahko ohladili. Za na
slednjo zimo pa si je že umi-

slil Vlečnico. Kajti v bližini 
so lepi tereni, ravno prav 
zahtevni za nedeljske smu
čarje. 

Ko sem se vračal v dolino, 
sem razmišljal o pogovoru s 
prijazno gospodinjo in spo
znal, koliko je bilo potrebne 
dobre volje in poguma, ko 
so se lotili preusmeritve v 
turizem. Čeprav planinsko 
društvo ni videlo v gostišču 
perspektivnega turističnega 
centra, so se domači lotiL 
dela in uspeli so. Ne kar čez 
noč, a verjeli so v staro 
ljudsko modrost »Tudi po
časi se daleč pride«. 

J. Piškur 

/mm* 

XVII. izseljenski piknik 

Priprave 
v polnem teku 

Še mesec dni nas loči od največje manifestacije naših roja* 
kov, tradicionalnega izseljenskega piknika, ki bo letos sevedd 
spet na idiličnem grajskem vrtu v Skoji Loki. Odbor za pru 
pravo le nekaj tednov dela s polno paro. Program prireditvi 
je že skoraj do potankosti izdelan. Kar poglejmo! | 

Kot navadno se bodo rojaki in drugi obiskovalci začeli 
zbirati pred stavbo škojeloške občinske skupščine le v jutra? 
njih urah. Od tu bodo krenili na grajski vrt, kjer se bo uro. 
pred poldnevom začel osrednji kulturni program. Kar štirje 
ansambli naših rojakov bodo nastopili. Spet bodo obiskovali 
ce zabavali le dobro znani bratje Vadnal iz Clevelanda, prvič 
pa se bodo v Škoji Loki predstavili: ansambel bratov Pušič iz 
Toronta — Veseli vandrovčki, orkester Possedija iz Chicaga 
in ansambel Johnny Pecun and Ion Trebar. Nič manj zanimiv 
ni seznam domačih izvajalcev, saj bodo nastopili ansambel 
Francija Puharja s pevci Majdo Renko, Damirom Korenom, 
Ivanko Kraševec, Stanetom Mancinijem, Rafkom Irgoličem 
in morda še katerim, ansambel Henček in njegovi fantje, k( 
jeseni odhaja na šesttedensko turnejo med naše rojake v ZDA^ 
oktet Jelovica iz Škofje Loke, tamburaški orkester iz Reteč, 
APZ Tone Tomšič iz Ljubljane, Akademska folklorna sku* 
pina France Marolt iz Ljubljane, mešani pevski zbor Alpine it 
Zirov, slovenski dramski igralec Jože Rupar, diplomantk^ 
AGRFT Nadja Strajnar ter dekleta in fantje v narodnih no* 
šah iz številnih slovenskih krajev. 

To so torej nastopajoči. Odbor je že sklical tudi gostince, 
ki bodo postavili svoje paviljone na prireditvenem prostoru, 
da bi se ti čimbolje pripravili. Med gostinskimi podjetji je 
opaziti vse stare znance, ki so se na piknikih izkazali v pre« 
teklih letih. 

Vse priprave, o izkušenosti škofjeloških prirediteljev ne 
gre več dvomiti, kažejo, da bo tudi letos vse v najlepšem 
redu. Na to pa kaže tudi zanimanje rojakov, ki le množično 
prihajajo v domovino. J-G. 

Turistični razvoj Gozd-Martuljka 
V Gozd Martuljku, kj je 

po mnenju mnogih eden naj
lepših krajev gornje savske 
doline, namerava podjetje VI-
ator Ljubljana zgraditi nekaj 
novih turističnih objektov in 
obnoviti stare gostinske ob
jekte. Gozd Marluljk bi po

tem lahko vključili v turisti
čni center Kranjske gore. 

Tu so idealne možnosti za 
rekreacijo, kraj se ponaša z 
enim najlepših razgledov na 
naše gore, ima bogat teren 
in raznoliko vegetacijo, Je 
prometno povezan s severom 
in jugom. Zdaj so v Gozd 
Martuljku le tretjerazredni 
hoteli kot Spik, Mladinski 
dom, sedemnajst stanovanj
skih hiš, gospodarski objekti 
in poslopje nekdanje šole. 
Struktura gostov je slaba za
to, ker so usluge premalo 
kvalitetne. In prav zaradi te
ga je ena osnovnih nalog in
vestitorja, da v kraju poskrbi 
za kvalitetni razvoj turizma. 

Velike so možnosti za raz
voj klimatskega turizma, ki 
danes povsod oživlja, pa tu
di za razvoj vseh drugih ob
lik turizma. 

Po programu naj bi se se
danja zmogljivost turistične
ga Martuljka povečala kar 
za trikrat. Zgradili bodo ho
tel B kategorije s 300 ležišči 
in rekreacijskimi, gospodar
skimi, družabnimi ter drugi
mi prostori. Preuredili so ho
tel Špik in Mladinski dom, 
razširili kopališče in uredili 
manjša igrišča. Na zemljišču 
ob Savi bodo uredili sodob
no opremljen prostor za ta
borjenje za okoli 400 turistov. 

Prav gotovo pa bo treba po
skrbeti tudi za turistična sta
novanja in bungalove. > 

Viator Ljubljana, ki bo kot 
investitor poskrbel za nadalj-
ni turistični razvoj Gozd Mar
tuljka, že vlaga sredstva v ta 
prelepi kraj gornje savske do
line. Kupili so že vse zemlji
šče, še le los pa bodo začeli z 
obnovitvijo hotela špik. Ra
čunajo, da bodo po preure« 
ditvenih delih v hotelu špik 
začeli z gradnjo novega hote* 
la, ki bi ga zgradili v treh le
tih in vzporedno gradili še 
vse ostale objekte. 

D. S. 

Nov prospekt 
Škofje Loke 

V kratkem bo na voljo nov 
barvni turistični prospekt 
Škofje Loke, ki ga priprav
ljajo podjetje Transturist, 
Turistično društvo Skofja 
Loka in občinska turistična 
zveza. Večina motivov je iz 
Škofje Loke in Starega vrha, 
saj glavno breme pri izdaji 
nosi Transturist. Prospekt Z 
motivi iz Selške in Poljanske 
doline bo izšel kasneje. PraV 
tako bodo v kratkem v pro
daji prve razglednice z zna
kom 1000-letnice škofje Loke. 

Gostišče »Pri tiču«. — Foto: J. Piškur 
/ O l jubljanska b a n k a 



Republiška r e v i j a m l a 
d i n s k i h p e v s k i h z b o r o v Reorganizacija 
Po uspelih občinskih revi

jah mladinskih pevskih zbo
rov je bila v dneh od 26. do 
28. maja v Zagorju ob Savi 

republiška revija najboljših 
slovenskih mladinskih pev
skih zborov. Od prijavljenih 
50 mladinskih pevskih zbo-

Uspeh dveh gorenjskih 
gledališč v Velenju 

Žirija Jubilejnega XV. sre
čanja gledaliških skupin Slo
venije, ki je bilo od 22. do 
29. maja v Velenju, je odlo
Čila naslednje: 

Na zveznem festivalu ama
terskih gledališč Jugoslavije 
V Trebinju zastopa slovenski 
gledališki amaterizem Prešer
novo gledališče iz Kranja s 
Cankarjevo komedijo »ZA 
NARODOV BLAGOR«. 

V primeru netekmovalnega 
značaja festivala se Prešer
novemu gledališču pridruži 

še mariborsko gledališče Sla
va Klavora, in sicer z Brech-
tovo »BERAŠKO OPERO«. 

Gledališče Železar Celjc-
Štore se bo z igro Mihe Rem
ca »MRTVI KURENT« udelc-
žilo festivala bratstva in enot
nosti v Prizrc-m. 

In končno bo gledališče 
»Tone Cufar« z Jesenic s ko
medijo Petra Ustinova »KO 
MAJ DO SREDNJIH VEJ« — 
v organizaciji ZKPO Slovenije 
— gostovalo v gledališko 
manj razvitih območjih. 

J. P. 

Puntarska pesem v Sevnici 
Začetek proslavljanja kmečkih uporov 
27. in 28. januarja prihodnjega leta bo minilo natanko 400 

let, odkar je Ilija Gregorič, doma Iz Brdovca, glavni poveljnik 
kmečke vojske, poklical kmete h Gubčevemu kmečkemu 
uporu, ki je med vsemi kmečkimi upori ostal med našimi 
ljudmi najbolj v spominu. 

Dostojno ovrednotiti ln počastiti to najbolj junaško deja
nje našega srednjega veka, to Je namen vrste proslav in pri
reditev, ki se bodo zvrstile do osrednje počastitve 500-letnice 
slovenskih uporov in 400-letnice hrvatsko-slovenskega upora, 
ki bo prihodnje leto v Ljubljani. 

Začelo se bo v Sevnici 24. in 25. junija letos z revijo 16 zbo
rov in 700 pevcev. To so najboljši domači in zamejski pevski 
*bori: APZ »Tone Tomšič« iz Ljubljane, »Slava Klavora« iz 
Maribora, »Jakob Gallus« iz Trsta in drugi. Za pesem so se 
Prireditelji odločili, ker je prav pesem najbolj pristno izra
žala človekovo veselje, žalost in trpljenje, česar v slovenski 
kmečki duši ni bilo malo. 

Prireditev se bo začela v soboto, 24. junija, z odkritjem 
Pet metrov visokega obeliska v Sevnici, ki bo simboliziral 
tlačanovo željo po svobodi. Na ta dan bodo v sevniškem 
Bradu odprli razstavo umetniških del s kmečko motiviko in 
Poudarkom na socialnih krivicah, ki jih je doživljal kmečki 
Človek. Naslednji dan se bo zvrstila revija pevskih zborov, 
sklepna slovesnost pa bo na grajskem dvorišču, kjer bo med 
drugimi spregovoril Miloš Poljanšek, predsednik kulturno-
Prosvetnega zbora republiške skupščine. Prireditelji se trudi
lo, da bi z gostoljubnostjo in priložnostnimi spominki obisko
valcem to srečanje kar najbolj vtisnili v spomin. 

Proslava 400-lctnlce Gubčevega punta, ki Jo Ima na skrbi 
Posebni posavski odbor, se bo nadaljevala septembra z veli
kim taborom v Kostanjevici, naslednji mesec pa bo slavje še 
V Brežicah, kjer bodo odkrili Batičev spomenik upornikom 
hi zgodovinsko zbirko v gradu Mokrice. Jubileju bo posvečen 
tudi 3. grafični bienalc jugoslovanskih pionirjev v Kostanje
vici in pionirska transverzala po poteh kmečkega upora. 

M. L. 

Koncert iz naših krajev 
V nedeljo jc bila v dvorani 

zadružnega doma v Mavčičah 
V organizaciji mladinskega 
a kt iva glasbena prireditev 
»Koncert iz naših krajev«, 
katerega prireja RTV Ljub
ljana. Poslušalcem v nabito 
Polni dvorani so se predsta
vili ansambel Vilija PetriČa 

s pevci, trio Franca Fleretn 
in vokalni oktet »Gallus< 
pod vodstvom Boruta Lopar-
nika. Prireditev, katero je 
vodil napovedovalec Brane 
Ivane, je izredno uspela, kar 
kaže, da si občani Mavčič in 
okolice še želijo takšnih in 
podobnih prireditev. -fr 

rov jih je bilo za nastop na 
reviji odbranih štirilnštiride-
set. 

Letošnja republiška revija 
je od vseh dosedanjih poka
zala najvišje dosežke na po
dročju kvalitetne rasti mla
dinskega zborovskega petja 
pri nas. 

Z gorenjskega področja so 
uspešno nastopili: mladinski 
pevski zbor osnovne šole 21-
ri pod vodstvom Slobodana 
Poljanska, mladinski pevski 
zbor osnovne šole »Simon 
Jenko« iz Kranja pod vod
stvom Alojza Ajdiča in mla
dinski pevski zbor osnovne 
šole iz Mengša pod vodstvom 
Marije Škof. Mešani pevski 
zbor Blaža Arnlča Gimnazije 
Jesenice pa s svojim nasto
pom tokrat ni dosegel stop
nje, ki bi ustrezala kvaliteti 
nastopa na republiški reviji. 

Dolžni smo dati vse pri
znanje nastopajočim pevskim 
zborom osnovnih šol gorenj
skega področja z željo, da bi 
nas v bodoče še o večjem 
številu in z nezmanjšanem 
stremljenju po kvalitetnih 
dosežkih zastopali na veliki 
manifestaciji mladinske zbo
rovske dejavnosti v naši re
publiki, p. L. 

Svet za prosveto in kulturo 
v Tržiču je na zadnji seji raz
pravljal o reorganizaciji glas
bene šole. Glasbeno šolo, ki 
deluje kot samostojen zavod, 
bodo priključil] osnovni šoli 
heroja Grajzerja in bo delo
vala kot njena notranja orga
nizacijska enota. 

Glasbena l o t i je bila usta
novljena 1950. leta kot nasled
nica glasbenega tečaja. Usta
novil jo je takratni občinski 
ljudski odbor Tržič, šola je 
dosegla lepe uspehe in preje-
in.il.i priznanja. V zadnjih le
tih pa njeno delovanje sta
gnira. Šola i/poln ju je skoraj 
vse pogoje, ki jih določa za
kon, sprejet pretekle; a leta, 
o glasbenih šolah V celoti pa 
ne izpolnjuje tiste določbe 
zakona, ki se nanaša na ma
terialna in finančna sredstva, 
kajti TIS ne more pri seda
njem obsegu dela glasbene 
šole zagotoviti zanjo večjih 
sredstev. O stanju na glasbe
ni šoli sla večkrat razpravlja
la izvršni odbor TIS in svet 
za prosveto in kulturo SO 
Tržič. Stališče teh dveh orga
nov je, da kvaliteta glasbene 
šole stagnira in da jc mogoče 

pričakovati določeno izbolj
šanje, ko se bo glasbena šola 
priključila osnovni šoli hero
ja Grajzerja. Pri tem gre 
predvsem za to, da bo imela 
glasbena šola tesnejše stike 
z učenri. Hkrati bo tudi raz
bremenjena \sega administra
tivnega, finančnega in uprav
nega poslovanja, s čimer bo 
omogočena večja ekonomič
nost in sprostitev sredstev za 
druge namene v okviru bodo
če organizacijske enote. Po 
doslej sprejetih sklepih bo 
31. junija letos glasbena šola 
ukinjena kol samostojen za
vod, s 1. septembrom pa pri 
osnovni šoli heroja Grajzerja 
ustanovljen oddelek glasbene 
šole kot notranje organizacij
ske enote. Zaposleni na glas
beni šoli se strinjajo z reor
ganizacijo, ker pričakujejo 
več sredstev za delovanje na 
področju glasbene vzgoje, 
boljšo povezavo z učenci in 
slednjič izboljšanje kvalitete. 

•jp 

Večer opernih arij 
V Kranju bo v petek, 9. ju

nija, ob 19.15 v renesančni 
dvorani Mestne hiše koncert 
solospevov in opernih arij. 

Popularne solospeve in 
operne arije bosta pela člana 
ljubljanske opere Hilda HolzI 
— sopran, in Marcel Ostašev-

skl — bariton. Pri klavirju 
bo Dana Hubad. 

Pred začetkom koncerta bo 
ob 18. uri v Prešernovi hiši 
otvoritev razstave akadem
skega slikarja Jožeta Gorin-
ška, ob 18.30 pa bo v Mestni 
hiši otvoritev razstave moj
stra umetniške fotografije 
inž. Stojana Kerbleria. -ar 

Letni 
koncert 

AKZ 
V soboto, 10. junija, bo 

ob 20.15 v koncertni dvo
rani delavskega doma v 
Kranju letni koncert Aka
demskega komornega zbo
ra lz Kranja pod vod
stvom Matevža Fabjana. 

K O N C E R T A V S E N I K O V 
F E S T I V A L N A D V O R A N A 
N A B L E D U 15. J U N I J A 
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A p r i l s k o sporočilo 1941 
P r e d i g r a 

ZA NAPAD NA SOSEDE 
POTREBUJEŠ OLJE, ROPAR. 
A MI BIVAMO OB CESTI, 
KI K OLJU PELJE 

(Bertolt Brecht, Bericht der Ser' cn) 

Te besede angleškega vojnega ministra sem 
citiral, da bomo lažje zasledovali dejanja te 'naj
boljše vojske' na svetu. To se mi zdi potrebno 
zaradi zgodovinske resnice o drugi svetovni voj
ni, ki jo povojne generacije premalo poznajo 
ali pa zaradi pisanja nekaterih naših tednikov, 
ki so zelo veliko pisali o angleški in ameriški 
vojski, precenjujejo moč in delež teh armad za 
skupno zavezniško zmago v drugi svetovni vojni. 
O teh vojskah so naši osrednji tedniki objavljali 
celo vrsto, največkrat senzacionalno pisanih re
portaž, mnogo več kakor o naši narodnoosvobo
dilni vojski ali o bojih rdeče armade, ki je dala 
glavni in odločilni delež za zavezniško zmago 
leta 1945, kakor je na primer že večkrat pouda
ril tovariš Tito, zadnjič ob zadnjem obisku ge
neralnega sekretarja K P ZSSR Brežnjeva v Jugo
slaviji, upoštevajoč zgodovinska dejstva, ohra
njena v ogromni množici vojnih dokumentov, 
na katere se pri pisanju tega sestavka naslanjam. 

Dne 11. oktobra 1939 je pred Spodnjim do
mom govoril tudi 

MINISTER BRITANSKEGA VOJNEGA 
LETALSTVA SIR K I N G S L E Y WOOD 

o dosedanjih operacijah kraljevega vojnega letal
stva, angažiranega predvsem pri odkrivanju in 
lovu nevarnih nemških podmornic. V doseda
njem boju proti nemškim podmornicam so bri
tanski letalci opazili 72 podmornic, pri čemer 
so .opravili 32 napadalnih poletov:' 

»Letala obalnega poveljstva so v prvih štirih 
tednih vojne spremljali tudi naše ladje in pri 
tem opravili poldrugi milijon kilometrov letov. 
Pod takim spremstvom je plulo več kakor sto 
ladij. Izvidniški poleti nad sovražno ozemlje so 
sledili sleherni dan in sleherno noč, enote so se 
tako seznanile s sovražnikovim ozemljem. Vče
raj (10. okt.) so štiri naša letala preletela prostor 
od Francije preko Nemčije do Severnega morja 
ter pri tem preletela Helgoland, dokler niso 
srečno pristala na svojem letališču na angleških 

tleh. Prav tako eskadrilje britanskih letal sode
lujejo skupaj s francoskim letalstvom, pa tudi 
s suhozemsko vojsko in vojnim brodovjem. 
KVALITETA BRITANSKIH LETAL PRESEGA 

KVALITETO NEMŠKIH. 
To lahko sklepamo po preiskavi nemškega letala, 
ki je prišlo nepoškodovano v naše roke.« (AdG 
4272 E) 

Ta trditev je bila lahko resnična samo v toli
ko, če bi vedeli, kakšno nemško letalo je prišlo 
nepoškodovano v britanske roke. Resnične j ŠO 
podobo o takratnem angleškem vojnem letalstvu 
nam odkriva Churchill v svojih povojnih spomi
nih na drugo svetovno vojno: 

»Dejal sem (28. nov. 1934), da moč naših ob
rambnih ukrepov, zlasti pa našega letalstva, ne 
zadostuje več za zagotovitev miru, varnosti in 
svobode britanskih državljanov . . . Pot .'in ko 
sem navedel vse argumente . . . sem spregovoril 
o nekaterih dejstvih: Poudarjam, prvič, da ima 
Nemčija (v nasprotju s prepovedjo v versajski 
pogodbi) žc sedaj vojno letalstvo (1934) . . . ki se 
naglo bliža enakosti z našim. Drugič . . . bo nem
ško letalstvo prihodnje leto (1935) ob tem času 
dejansko najmanj tako močno kakor naše, mor
da celo močnejše. Tretjič . . . bo nemško letalstvo 
ob koncu leta 1936 skoraj za 50 % močnejše in 
leta 1937 malone dvakrat tako močno (kakor bri
tansko).« (Churchill, str. 81 in 82) 

Tako je po drugi svetovni vojni pisal 
CHURCHILL O IZGUBI PREDVOJNE ANGLE
ŠKE L E T A L S K E PREMOČI NAD NEMČIJO. 
Churchilla je namreč leta 1934 skrbela vodilna 
vloga britanskega imperializma v Evropi in tudi 
na svetu: 

»Noben narod, ki ima in HOČE IMETI NA 
SVETU VLOGO, KAKOR JO HOČEMO IMETI 
MI, SI NE MORE DOVOLITI POLOŽAJA, V 
KATEREM GA LAHKO OGROŽAJO Z IZSILJE
VANJEM.« (Churchill, str. 79) 

S tem stavkom si lahko pojasnimo, na čem 
je slonel Churchillov antihitlei izem in njegovo 
takratno in kasnejše sovraštvo do nacistične 
Nemčije. Očuvanje britanske imperialistične 
vloge je bila zato od leta 1934 Churchillova prva 
skrb, ki jo je naglašal kot konservativni po
slanec: 

»Ce se bo morala vlada v naslednjih letih 
sprijazniti s tem, da so nemške zračne sile moč
nejše, tedaj jI bomo po pravici očitali, da je 
zanemarila svojo najvažnejšo dolžnost do dežele.« 
(Churchill, str. 81) 

Ob izbruhu vojne je bil Churchill že sam 
minister — prvi lord britanske admiralitete. 
vseeno pa je takratne britanske neuspehe vselej 
znal naprtiti vladam, ki so bile pred njim oziro
ma svojim ministrskim predhodnikom, kakor 
bomo kmalu videli ob nekem uspehu nemške 
mornarice, ki mu je svet komaj verjel. 

Toda ostanimo pri Chu^chillovih izjavah o 
britanskem letalstvu v primerjavi z nemškim 
letalstvom v prvih mesecih vojne. Nemcem je 
priznaval letalsko premoč, ki so jo v resnici 
prva tri leta vojne tudi imeli. Sicer so britanski 
letalci v tem času imeli lovce ,hurricane' in 
.spitfire', ki jim je Churchill pripisal odlično 
kvaliteto, vendar ne boljšo od nemških lovcev, 
kakor so v bojih nad obkoljenim Leningradom 
ugotovili sovjetski letalci, ki so j im Britanci po
slali ta letala kot pomoč v materialu. Toda Chur
chill jih je vseeno prišteval med najbolj kvali
tetna letala na svetu, ko je zapisal v spominih: 

»Nobenega dvoma ni, da je bila kvaliteta na
šega letalstva odlična; kar pa je zadevalo kvan
titeto, smo bili nazadovali. V ZAČETKU VOJNE 
SMO IMELI KOMAJ POLOVICO TOLIKO LE
TAL KAKOR NEMCI.« (Churchill, str. 85) 

Še bolj mračno resnico o zavezniškem letal
stvu pa je zapisal v poglavju BITKA ZA 
FRANCIJO: 

»Nemški lovci, zbrani zdaj na zahodu, so pO 
številu in kakovosti prekašali Francoze. Angleško 
letalstvo je imelo v Franciji c.eset oddelkov lov
cev (hurrlcane), ki jih je bilo mogoče odtegniti 
ŽIVLJENJSKO VAŽNI OBRAMBI LASTNE DE
ŽELE, ter 19 oddelkov drugih tipov. NE FRAN
COSKO NE ANGLEŠKO LETALSTVO NI IME
LO STRMOGLAVCE V (ki so bili tiste čase IZ
REDNO VAŽNI in ki so imeli pri demoraliza
ciji francoske pehote, zlasti kolonialnih čet, 
važno vlogo.« (str. 270) 

Tu bi bil Churchill lahko pravičnejši in bi 
k tem četam lahko prištel tudi britanske, ki so 
svojo bojno moralo, kakor bomo videli, nešteto
krat dokazale le nič bolje kakor francoske, vsaj 
na evropskih bojiščih ne. Sicer pa sedaj govo
rim o letalih, britanskih letalih, za katera je 
sir Kingslev Wood 11 ok'obra 1939 trdil, da 
presegajo nemška. Merilo za resnico, pa najsi 
bo še tako grenka in neprijetna, pa so številke 
letal, sestreljenih v zračnih bojih. Te številke 
pa so govorile, kakor smo že spoznali, vsaj do 
sedaj še v nemški prid. To je trajalo vse do 
leta 1941, ko je večino nemškega letalstva absor« 
biralo ogromno bojišče na ruskih frontah. 

O B I Š Č I T E N A S E P R O D A J A L N E 

AHIL 
180 106 
179 din 
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Svatovanje 
po starem v Javorjah 

»Upamo, da bo letos še bo
lje uspelo kot lani. Saj ve
ste, nekaj izkušenj smo si že 
pridobili,« so pripovedovali 
podjetni Javorci v četrtek na 
novinarski konferenci, ki so 
jo pripravil; v zvezi z njiho
vo prireditvijo »Svatovanje 
po starem«. 

Program v Javor j ah se bo 
začel v nedeljo, 18. junija, 
ob 14. uri. Ne bo se bistveno 
razlikoval od lanskega. Že po 
tradiciji se bodo pred neve-
Stion hišo najprej ustavili ba-
larji. Na tri vozove bodo fan
tje naložili vse, kar bo ne
vesta potrebovala na novem 
domu: posteljo, zibelko, oma
ro, sklednik, grebljivo, lopar, 
»burklje«, grablje, skrinjo, 
Petelina — simbol gospodar
ja in peto kolo — velik kolač 
potice, saj brez njega voz 
sploh ne more potegniti. Ko 
bo na vozu še peto kolo, 
nanj bo moral paziti drug, 
bodo zapokali biči, a ne za 
dolgo. Balarje bo.Io zausta
vili šrangarji. Prav to je tu
di posebnost, saj so nekdaj v 
Javorjah in okolici šrangali 
bali in ne nevesti. 

Po končanem prevozu bale 
se bodo ženin in njegovo 
spremstvo napotili do neve-
*te. Ta sicer najprej ne bo 

* nedeljo je bilo v Planini 
Golico nad Jesenicami 

*el0 živahno, saj se je okoli 
2*00 nedeljskih izletnikov 
^eležilo turistične priredit-

e ob izvolitvi lepotice nar-
J s 72. Med sedmimi kandi-
^tkinjami je največ glasov 
Jrejela Elfi Catak, 20-letna 
pS,uŽbenka Železarne Jeseni-
^- — Foto: B. Blenkuš 

prava, vendar bo pokazala, 
kaj zna nevesta delati. Začne
jo se pogajanja za pravo ne
vesto. Po dolgih in napornih 
pregovarjanjih se nazadnje 
le prikaže pravo dekle. V 
spremstvu godcev bo nalo 
sprevod krenil proti javorski 
cerkvi. 

Po poroki se bo začela oh-
cet. Na njej pa lačen in žejen 
seveda ne bo treba biti. Ja
vorci obljubljajo celo vrsto 
domačih specialitet. Ta dan 
bodo na razpolago krofi, ore
hovi ajdovi štruklja, oparje-
ni mlinci, domača orehova 
potica, zaseka, domače sala
me, klobase in drugo, za žej
ne pa mošt in več vrst »šno-
psa« od katerega sta naibolj 
znana češnjevec in brinje-
vec. 

Pa še nekaj! Skupina do
mačinov bo tako kot lani pri
kazala vrsto plesov, ki so da
nes že skoraj pozabljeni. 

In kdo bosta letos ženin in 
nevesta? V Javorjah so naj
prej menili, da bi bila poro
ka »ta prava«. Pa kaže, da 
ni bilo mogoče dobiti dekle
ta in fanta, ki bi bila že za 
res pripravljena pred mati
čarjem re£i »da«. Zato so v 
Javorjah izbrali za prireditev 
»Svatovanje po starem« Ma-
nico čemažar in Janeza Bo
gataja, za katera pa pravijo, 
da bi na prihodnjem svato-
vanju morda zares skočila v 
zakonski jarem. J. Govekar 

DE 
*'k PEKARNA 

KRANJ 

Takoj 
sprejmemo 
tri mlade 
delavce 
ki imajo veselje do de
la v pekarni. 

Pogoj: odslužen vojaški 
rok in stanovanje v Kra
nju ali bližnji okolici. 
Osebni dohodek po pravil
niku. 

ZDRAVSTVENI 
DOM KRANJ 
objavlja licitacijo za 
prodajo 

reševalnega 
avtomobila 
zastava 1300 karavan 
v ponedeljek, 
12. junija ob 8. uri 
v reševalni postaji 
v Kranju. 

Avtomobil ima 110000 pre
voženih kilometrov, letnik 
1968, izklicna cena je 4000 
din. 

Gradu Kamen, ki stoji ob vhodu v dolino Drage, se obetajo boljši dnevi. — Foto: J. Piškur 

Obnavljanje gradu Kamen 
V neposredni bližini Begunj 

stoje ob vhodu v dolino Dra
ge razvaline gradu Kamen. 
Grad je bil zgrajen v 18. sto
letju, in sicer na skali, mi
mo katere je vodila trgovska 
pot na Ljubelj in dalje na 
Koroško. Razvaline pričajo 
še danes o mogočnosti gra
du in njihovih gospodarjih, 
ki so se nekajkrat zamenja
l i . Dokončno je grad leta 
1436 prešel v last grofov 
Lambergov. Iz njihove rod
bine je najbolj znan Gašper. 
Njegova slava se je razširila 
daleč v svet v sliki in pesmi 
»Pegam in Lambergar«. 

Grad Kamen je bil pred 
250 leti še dokaj dobro ohra
njen. Ko pa so potrebovali 
strešno opeko za župnijsko 
cerkev v Begunjah, so mu 
odkrili streho. Nato je zidov-
je začelo naglo razpadati. 
Strešna opeka, tako imeno
vani bobrovec, je bila izde
lana v domači opekarni. Iz
redno je kakovostna, saj še 
danes služi svojemu namenu. 
Opeko so prenesli tako, da 
so se vaščani postavili v vr
sto, približno kilometer da
leč, od gradu pa do cerkve. 
Opeko so si podajali iz rok 
v roke in krovci so jo takoj 
polagali na cerkveno streho. 

Leta so minevala in zob 
čas je rušil mogočno zidov-
je gradu. Pred približno de
setimi leti pa so se pričela 
na gradu restavratorska de
la, ki jih vodi Zavod za spo
meniško varstvo v Kranju. 
Namen zavoda in turistične
ga društva v Begunjah je, da 
se grad restavrira in takšen 
tudi ohrani. Doslej so pred
vsem izkopavali. Izkopali so 
precej orožja, viteške opre
me in še več drugih pred

metov, ki so jih uporabljali 
lastniki gradov. Veliko ar
heološko najdbo predstavlja 
izkopana pečnica z grbom. 
Barva na pečnici je povsem 
originalna in strokovnjaki 
menijo, da je iz Benetk, od 
koder so pečnico prinesli tr
govci. Pod jugovzhodnim 
stolpom so odkrili grajsko 
vinsko klet. Na ometu so na
šli tudi znamenja, s katerimi 
so označevali, koliko vina so 
iztočili iz sodov. Tudi o od
lični grajski kuhinji so od
krili dokaze. Da so bili last
niku gradu pravi gurmani, 
priča najdba večjega števila 
školjk. Odlagali so j ih nam
reč na stalno mesto. 

Letos bodo obnovili severno-
zahodni stolp, ki je najvišji. 
Napravili mu bodo streho, 
kot jc bila pred 250 leti za 
časa Lambergarjev. V stolpu 
je bila grajska kapela, kate

re oltar je bil prenesen v 
župnijsko cerkev v Begunjah 
in je še popolnoma ohranjen. 
Posebnost oltarja je, da je 
v njem naslikan Kamen tak
šen, kot je bil v resnici. V 
stolpu bodo uredili tudi dve 
sobi. V eni bo verjetno pro
dajalna spominkov, v drugi 
pa bodo razstavili izkopane 
predmete. Med njimi bo tudi 
nagrobna plošča grofov, ki 
jo bodo prenesli iz Zasipa 
pri Bledu, koder so grofi 
imeli rodbinsko grobnico. 
Predvidevajo, da se bo zbir
ka predmetov še povečala, ko 
bodo prekopit'i še zgornje 
dvorišče. V bližnji prihodno
sti bodo restavrirali tudi ju
govzhodni stolp, na katerem 
bodo uredili razgledno plo
ščad. Turistično društvo iz 
Begunj bo v restavriranera 
gradu odprlo restavracijo. 

J. Piškur 

Toplice v Tuhinjski dolini 
Pri naselju Potok v Tuhinjski dolini je v kraju imenova

nem Vaseno izvir tople vode. Geološki zavod Slovenije je tod 
že delal poskusne vrtine in ugotavljal kemični sestav vode, 
k i je podobna toplicam v Podčetrtku. Želja kamniške občine 
je, da se končno ugotovi, ali je v globini večja količina to 
vode, ki bi zadostovala za morebitni bodoči turistično rekrea
cijski objekt. 

Letos bodo nadaljevali z raziskavami, če izvir Vaseno skri
va v globinah do sedaj nedosegljivo in zdravilno toplo vodo, 
potem ni več daleč dan, ko se bomo hodili tja kopat. Pred
stavniki kamniške občine menijo, da ne bo težko najti inve
stitorja, ki bi tod zgradil turistični objekt, saj že sama ljub
ljanska okolica zagotavlja zadostno število obiskovalcev bodo
čega zdravilišča. S tem bi se na široko odprla vrata za razmah 
turizma v Tuhinjski dolini. J. Vidic 
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Socialistična republika Makedonija 

Tekma za prvo mesto 
v nekaterih panogah kmetijstva 

Odgovoriti na vprašanje, kateri so osnovni problemi gospodar
skega razvoja Makedonije in na to navezati uspehe republike 
ter stopnjo medrepubliškega sodelovanja, je sicer hvaležno 
delo, vendar tega ni mogoče opraviti izčrpno v enem samem 
sestavku. 
Enotna je ocena, da se je 

republika Makedonija razvi
jala v okvirih realnih možno
sti nerazvite republike. To 
dejstvo je odločilno vplivalo 
na gospodarski razvoj v zad
njih desetih letih, ko je bila 
poglavitna skrb Makedoncev 
posvečena razvoju industrije 
in kmetijstva, v zadnjem ča
su pa tudi blagovnemu pro
metu in negospodarskim de
javnostim. 

V Makedoniji je lani vred
nost proizvodnje dosegla 
6100 milijonov dinarjev, kar 
je za okrog 39 odstotkov več 
kot leta 1965, ki se smatra 
kot pričetek »izhoda iz zao
stalosti«. Vrednost družbe
nega proizvoda na prebivalca 
je 490 dolarjev. 

Proizvodnja električnega 
toka se je povečala za 1400 
milijonov kilovatnih ur, pro
izvodnja surovega jekla je 
dosegla 300 tisoč ton, svinca 
600 tisoč in proizvodnja ce
menta preko 630 tisoč ton, 
kar je nekaj čez 5 odstotkov 
celotne jugoslovanske proiz
vodnje. 

V kmetijstvu — 
melioracije 

Po srednjeročnem planu 
razvoja republike naj bi do 
leta 1975 dosegli nekatere 
značilne spremembe gospo
darske strukture z name
nom, da se zaposli čim več 
ljudi in izboljša kvalifikacij
ski sestav zaposlenih. Močno 
prisotna je tudi težnja po 
izboljšanju življenjskega stan
darda, s poudarkom na soli
darnosti. S srednjeročnim 
načrtom je porast življenj
skega standarda za vso dr
žavo predviden s stopnjo 7 
odstotkov, za nezadostno go
spodarsko razvito Makedo
nijo pa z 9,2 odstotka, kar 
pomeni za Makedonijo velik 
napor in kar je v skladu s 
politiko razvoja manj razvi
tih območij v Jugoslaviji. 

V letih od 1965 do 1970 sta 
predstavljali makedonska in
dustrija in kmetijstvo po 28 
odstotkov vrednosti proiz
vodnje, do leta 1975 pa naj 
bi industrija sama prispe
vala 36 odstotkov k vredno
sti skupne proizvodnje, do-
čim naj bi se delež kmetij
ske proizvodnje zmanjšal na 
22 odstotkov. 

Ker je bila elektroenerge
tika v zadnjem petletnem 
obdobju osnovna ovira za in
dustrializacijo, je prisojeno 
tej panogi v naslednjih letih 
posebno mesto. V petih le
tih naj bi v elektrogospo
darstvo investirali 2,15 mili
jard dinarjev, kar je precej, 
Če vemo, da se investicije 
za celotno gospodarstvo 
predvidene v znesku 9,2 mili
jarde dinarjev. Načrt pred
videva gradnjo termoelek
trarne Oslomej, hidroelektra-
ren Kozjak in Gradec in ene 
termoelektrarne na tekoče 
gorivo. Gospodarske organi
zacije predvidevajo za 5,02 
milijard dinarjev investicij v 
osnovna sredstva, za obrat
na sredstva pa 0,03 milijarde 
dinarjev. Konzorcij za grad
njo naftovoda Solun—Skop
je in za rafinerije predvideva 
za investicije 0,80 milijard 
dinarjev. 

V kmetijstvu je na prvem 
mestu dokončna ureditev 
melioracijskega sistema, k i 
bo zagotovil 20-odstotno po
večanje obdelovalnih povr
šin. Kot doslej bo tudi v 
prihodnje dan ustrezen po
udarek izboljševanju razmer 
v živinoreji, k i naj bi čez tri 
leta dala 20 odstotkov vred
nosti kmetijske proizvodnje. 

D O P U S T E N A M O R U U 
REZERVIRATE LAHKO PRI NAS! 

POREČ, UMAG, HVAR, VRSAR, MAKARSKA, 
DUBROVNIK, KORČULA, KRK, SPLIT, KAŠTEL, 
IŽ, PALMA DE MALLORCA, COSTA BRAVA in 
drugod 

I Z L E T I Z 
L E T A L I I N A V T O B U S I 

KOLEKTIVNI IN INDIVIDUALNI 

RIM, MOSKVA, PRAGA, LONDON, BARCELONA, 
BUDIMPEŠTA, GRČIJA, PARIZ, SKANDINAVIJA 

Zaposliti 80 tisoč 
ljudi 

Ena izmed nalog makedon
skega gospodarstva in osta
lih dejavnosti je zaposliti v 
naslednjih letih 80 tisoč lju
di. Ko bo to doseženo, bo 
vseh zaposlenih v družbe
nem sektorju 310 tisoč, od 
tega nekaj čez 11 tisoč v in
dustriji. Če bo dosežena 4-od-
stotna letna stopnja poveča
nja števila zaposlenih, bo 
priliv aktivnega prebivalstva 
zadovoljiv. 

Uspehi Makedonije do da
nes? Naj navedemo samo ne
katere pomembnejše: žele
zarna »Skopje«, HC »Tik-
veš« in »Špilje«, rudnik svin
ca »Saša«, nova cementarna 
»Usje« pri Skopju, novi obra
ti kemične industrije »Ohis*< 
Skopje. Makedonska indu
strija proizvaja trenutno 
6560 različnih proizvodov, 
kar je glede na Jugoslavijo 
3,3 odstotke. 

Makedonija si prizadeva 
osvojiti pri proizvodnji ne
katerih kmetijskih proizvo
dov — predvsem pri tistih, 
ki j ih na tržišču primanj
kuje — prvo mesto v naši 
deželi. Z dokončanjem hidro
melioracij bodo petino vse 
obdelovalne zemlje umetno 
namakali, kajti doslej je 
bila prav voda največji pro
blem makedonskega kmetij
stva. 

Makedonija 
v sodelovanju 

ne zaostaja 
č e steče beseda o medre

publiškem sodelovanju in o 
pobudah za takšno sodelo
vanje, potem imamo v mi
slih integracijske procese 
posameznih podjetij. Uspehi 
so tu, ti pa so potrdili res

nico, da je moč s skupnimi 
napori in pod pogojem, da j * 
sodelovanje enakopravno ifl 
korektno, doseči lepe uspe* 
he v korist sodelujočih poefr 
jetij, ne glede na delež v ko
operaciji. 

V Makedoniji bi lahko na« 
šli več primerov medrepub-
liškega sodelovanja med pod
jetji. Skopska delovna orga
nizacija »Aluminia« se je ob* 
občutneje razvila šele pO 
združitvi s sarajevskim Ener-
goinvestom. Danes proizvaja 
»Aluminia« valjane profile 
aluminijastih konstrukcij in 
anodne zaščitnike. V bližnji 
prihodnosti predvideva ta 
tovarna investicije v višini 
150 milijonov dinarjev. Po
dobno je s tovarno karoserij 
»11. oktober«, ki kot del kon
cema FAP-FAMOS predvi
deva do leta 1975 povečanja 
proizvodnje avtobusov na 
1300 enot. Proizvodnja ka
mionov te tovarne je pove
zana s »Crveno zastavo« v 
Kragujevcu. Tudi tovarna 
»Rue.n« iz Kočanov sodeluje 
s »Crveno zastavo«. Na osno
vi tega sodelovanja je kolek
tiv dobil kredit Gospodarske 
banke Skopje v višini 32 mi
lijonov dinarjev, namenjen pa 
je proizvodnji spojk. »Mi
kron« iz Prilepa sodeluje Z 
ZP »Iskra« Kranj. To pod
jetje bo dobilo kredit 55 mi
lijonov dinarjev za povečano 
proizvodnjo električnih mo
torčkov. Tovarna »Rade Kon-
čar« iz Zagreba uspešno so
deluje s Tovarno hladilnikov 
v Bitolju in tovarno »Jug« 
v Skopju. 

N i to vse, kar bi lahko na
šteli v prid medrepubliške
mu povezovanju in sodelo
vanju v gospodarstvu, a že 
ti primeri dovolj nazorno 
govorijo, da obstajajo v res
nici še velike možnosti za 
gospodarsko povezovanje. 

VELKO KOCEV 

EXOTERM 
kemična tovarna Kranj 

takoj zaposli 
1. več delavcev 

za troizmensko delo pri izdelavi kemičnih 
Izdelkov 
Pogoj: starost nad 18 let, osebni dohodek 
za polni delovni čas je okrog 1750 din; 

2. izprašanega kurjača 
za skrajšani delovni čas ali s pogodbo o 
delu 
Pogoj: izpit za kurjenje visokotlačnih 
parnih kotlov; 

3. sprejme v uk 
učenca za obrat, električarja 
Pogoj: končana osemletka. 

Prošnje sprejema splošni oddelek kemične tovarne 
EXOTERM, Kranj, Struževo 66. 
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REZERVACIJE LETALSKIH IN ŽELEZNIŠKIH VOZOVNIC. MENJALNICA. 
INFORMACIJE 
TURISTIČNA POSLOVALNICA CREINA (V HOTELU CREINA), TEL. 21-022 / O l jubljanska banka 



NDUSTRIJA KOVINSKE OPREME IN STROJEV 
K R A N J Y U G O S L A V I J A 

vabi k sodelovanju: 
Zaradi spremembe programa in nove proizvodnje vabimo k sodelovanju večje število spodaj navedenih sodelavcev. V našem podjetju imate možnost 
razvoja ln napredovanja. Obstajajo možnosti učenja jezikov, kakor tudi strokovnega izpopolnjevanja s pomočjo tečajev in izredne šole. K sodelo
vanju vabimo tudi začetnike, ki imajo ambicije in željo do izpopolnitve in ki želijo delati v podjetju, čigar poslovna politika je usmerjena predvsem 
na Izvoz. 

Potrebujemo: 
1. vodjo tehničnih služb 
2. vodjo komercialne službe 
3. vodjo splošne službe 
4. šefa nabavnega oddelka 
5. referenta za izvoz in uvoz 
6. ekonomske in administrativne tehnike 
7. več kvalificiranih, polkvalificiranih in 

nekvalificiranih delavcev 
strugar j ev, 
strojnih ključavničarjev, 
rezkalcev, 
orodjarjev, 
varilcev, 
monterjev; 

8. obratnega električarja 
9. avtoprevoznika 

za pogodbeno delovno razmerje s tovornim 
avtomobilom nosilnosti od 2 do 5 ton 

10. čistilke in snažilke 
11. vajence za vse poklice v kovinski stroki 

Lastnoročno napisane prošnje s kratkim tabelaričnim življenjepisom, doka 
organizaciji IKOS Kranj v 15 dneh od dneva objave razpisa. Prijave pod 
tah z oznako, za katero delovno mesto kandidirate. Razpis velja do zasedbe 
VSE NADALJNJE INFORMACIJE DOBITE V NAŠI KADROVSKI SLUŽBI 
VALE STROGO TAJNO. 

Razpisni pogoji: 
pod L: diplomirani inženir strojništva z najmanj 5-letno prakso na 

takšnem delovnem ali podobnem delovnem mestu ali inženir 
I. stopnje z najmanj 10-lctno prakso; 

pod 2.: visoka ali višja strokovna izobrazba strojne, ekonomske, ko
mercialne ali organizacijske smeri z najmanj 3-letno prakso na 
ustreznih delovnih mestih. Aktivno znanje nemškega jezika in 
pasivno znanje drugega svetovnega jezika; 

pod 3.: visoka ali višja izobrazba pravne smeri ali višja upravna šola, 
lahko tudi pripravnik; 

pod 4.: visoka, višja ali srednja strokovna izobrazba tehnične smeri 
z 10-letno prakso; 

pod 5.: ekonomska fakulteta I. stopnje ali ekonomski tehnik s 5-lctno 
prakso na podobnem delovnem mestu po možnosti z opravljeno 
zunanjo-trgovinsko registracijo. Posebni pogoj jc aktivno zna
nje nemškega jezika; 

pod 6.: ekonomska srednja šola ali upravno administrativna šola, lah
ko tudi začetnik; 

pod 7.: ustrezna kvalifikacija. Sprejmemo tudi mlajše nekvalificirane 
delavce z možnostjo priučitve na strojih ali drugih delovnih 
mestih: 

pod 8.: V K ali K V električar s prakso na enakem ali podobnem delov
nem mestu; 

pod 9.: delovno razmerje je pogodbeno. Prevoznik bo delal vsak dan 
8 ur za potrebe podjetja; 

pod 10.: nekvalificirani delavci in delavke; 
pod 11.: uspešno dokončana osemletka. Za vajence imamo izdelan učni 

program, ki zajema strokovno izpopolnjevanje in bodo njihovo 
šolanje vodili posebej za to določeni mojstri. 

žila o splošnih pogojih, izobrazbi in praksi, naj kandidati predložijo delovni 
tč. L, 2. in 3. pošljite ali izročite, osebno razpisni komisiji v zaprtih kuver-
delovnih mest. 
ALI PO TELEFONU ŠT. 22-666. VAŠE PRIJAVE SE BODO OBRAVNA-

IKOS KRANJ 

SPLOŠNI LJUDSKI ODPOR 
erenski pregled vzorcev pitne vode 

s Kadar je potrebno na hitro ugotoviti, če je voda dobra, 
v

U t n ' J i va ali celo oporečna, je najbolje, če imamo kontrolni 
!*0rec čiste, zdravstveno neoporečne vode. Tega primerjamo 

V zorcem, ki ga preiskujemo, 
tal*) VONJ: Prirodna voda ne sme imeti vonja. Preizkus je 

steklenico, najmanj 2 del, napolnimo do polovice z vodo, 
c spremo in nekajkrat močno potresemo. Nato je odpremo 
s

 l lgotavljamo vonj. Če je sumljiv, napravimo isto z vzorcem 
§r<-Him na 50 ! ,C. 

N o v o s t v kran jsk i pekarni 

k) OKUS: Vodo okušamo samo, če smo prepričani, da ni J a 

Sredi meseca maja so v 
kranjski pekarni začeli peči 
tako imenovani kmečki kruh. 
To je kruh, ki je pripravljen 
na klasičen načkr z ročno ob
delavo. Trajnost tega kruha 
je precej daljša od običajne
ga. Zaradi ročne obdelave in 
večjih stroškov pa je kruh 
tudi nekoliko dražji od obi
čajnega. Kilogram belega 
kruha stane 3',60 dinarja, ki
logram črnega pa 2,50 dinar-

ne kupujejo kruha zjutraj 
pred odhodom na delo, mar
več popoldne, ko se vračajo 
z dela. Tako bodo tudi po
poldne dobili svež kruh. V 
pekarni tudi zagotavljajo, da 
bodo morebitne trenutne te

žave, ki bi se pojavile zaradi 
dnevne peke kruha, čimprej 
odpravili. Morebitno pomanj
kanje kruha v popoldanskem 
Času pa bodo skušali odpra
viti s peko domačega oziroma 
kmečkega kruha. A. ž . 

L S f r u Pl jena ali okužena. Poskusimo vodo, ki ima 8 do 12° C, 
j^.^jernoma pri 30° C, ko je okus najbolj izražen. V nujnih 
l )o l t r i e i ' m ' ko pa si ne upamo poskusiti vodo, niti ne moremo 
k s'atj vzorca vode v preiskavo, 

• manjšo domačo žival. 
smemo določiti za poskus 

ylf

Q) BARVA: Voda je rumenkastorjava, 
(i j j^ e zemlje, šote ali humusa. Z doclr 

če ima primesi moč-
atkom aluminijevega 

ttfrv*8 t a k ° v o c ' ° l^hko razbarvamo. Če se voda ob nalivu 
v ? '> je znak, da zateka povrhna voda. Preizkus: vodo vlijemo 
bo i a r e c ^—^ ^ c ' ' o v ' J c m o z belim papirjem, damo na belo 

i'°go in gledamo z vseh strani. 
i U i

c l ) TEMPERATURA: če voda spreminja toploto tako kot 
j ) 0

l a i \ j i zrak (zima, poletje), je sumljiva, da vsebuje primesi 
Vt"hne vode in se zato smatra, da je okužena. 

Iti v KALNOST: Gledamo skozi vsaj 30 cm sloj vzorca vode, 
1»' V stekleni posodi, s tem, da čitamo različno velike na-

in primerjamo s kontrolnim vzorcem. 
^/~ruge dopolnilne preiskave, ki pa so potrebne pri vsakem 
tj(j^'iivem in oporečnem vzorcu, so take narave, da je treba 
ri! ^°te vzorce poslati v laboratorij ali pa poklicati strokov-

*nr. vet. P. Tlšler 

Druga posebnost oziroma 
novost, ki so jo uvedli v 
kranjski pekarni 1. junija le
tos pa je postopna ukinitev 
nočnega dela za peke. Del 
pekov namreč zdaj dela po
dnevi in le ena izmena peče 
kruh še ponoči. To pa seveda 
pomeni, da zjutraj zdaj ni 
na voljo toliko kruha, kot ga 
je bilo prej, ko so vsi peki 
delali oziroma pekli kruh po
noči. V kranjski pekarni upa
jo, da bodo potrošniki njiho
vo odločitev razumeli, saj je 
znano, da zadnje čase v pe
karstvu prav zaradi nočnega 
dela težko dobijo nove de
lavce. 

Vsem kupcem oziroma go
spodinjam priporočajo, da 

OČISTIMO GORENJSKO 
JESENICE V PRAHU IN DIMU 

Na Jesenicah, še posebno pa okoli Železarne, je zaradi 
dima in prahu zrak zelo onesnažen. V Železarni se sicer 
trudijo, da bi z raznimi filtri in s prehodom od generator-
skega plina na mazut vsaj deloma omilili ta problem. V zad
njih treh letih so za razne naprave, ki preprečujejo onesna
ženje, porabili 23 milijonov din. Z rekonstrukcijo železarne 
in izgradnjo nove hladne valjarne in z nabavo novih, moder
nejših strojev, bodo problem prav gotovo lažje reševali. 

Pred dnevi so se čistilne naprave na plavžu pokvarile in 
Jesenice je zajel pravi val prahu in dima. Tako, skoraj 
nevzdržno stanje je trajalo nekaj dni. Šele tedaj so Jeseni
čani lahko pravzaprav videli in doživeli, koliko prahu in 
dima v resnici zadrže čistilne naprave, čeprav imajo drugod, 
v Pittsburgu, na primer, ki je nekdaj veljalo za najbolj 
umazano mesto, osemkrat močnejše naprave od teh, ki j ih 
uporabljajo v jeseniški železarni. 

Čeprav so v Železarni Jesenice že vložili precejšnja sred
stva za čistilne naprave, pa je jasno, da bo zrak na Jesenicah 
postal bolj zdrav in čist šele tedaj, ko bodo ukinili stare 
obrate in začeli delati v novih. Hkrati z novimi elektropečmi 
bodo namreč nabavili tudi nove čistilne naprave. D. S. 



KMETIJSKI IZOBRAŽEVALNI 
CENTER GRM 
NOVO MESTO 
razpisuje za šolsko leto 1972/73 
1. v prvi razred tehniške 

šole 30 učencev 
šolanje traja štiri leta. Prijave sprejema
mo do 26. junija. 

2„ v prvi razred šole za 
kmetovalce 30 učencev 
Šolanje traja dve leti. Pouk je v zim
skem času, od oktobra do aprila, prak
tični 'del pouka pa v poletnih mesecih. 
Šola je namenjena tisti mladini, ki name
rava gospodariti na Jvoji kmetiji. 
Prijave sprejemamo do konca meseca 
septembra. 

Kandidati naj pošljejo prošnje za vpis, kolek za 
2 din, spričevalo o končani osnovni šoli, izpisek iz 
rojstne matične knjige in zdravniško spričevalo. 
Interesenti za bivanje v internatu naj to navedejo 
v prošnji., oziroma naj se prijavijo v Dijaški dom 
Majde šile v Novem mestu. 

Trgovsko podjetje 
Murka Lesce 

objavlja 
dve prosti delovni 
mesti 

sezonskih 
prodajalk 
za poslovalnico 
Tekstil na Bledu. 

Pogoj: pasivno znanje 
vsaj enega tujega jezika. 

Interesentke naj svoje 
prošnje pošljejo upravi 
podjetja v 15 dneh po ob
javi. 

V 

ŠOLSKI CENTER ZA 
KOVINARSKO IN 
AVTOMEHANSKO STROKO 
Skofja Loka 

razglaša prosto delovno mesto 

inštruktorja 
za učence avtomehanske stroke 

Pogoji za sprejem: 
— V K avtomehanik — 5 let prakse pri delu z učenci 

avtomehanske stroke; 
— K V avtomehanik — 10 let prakse pri delu z 

učenci avtomehanske stroke. 
Prijave sprejemamo 15 dni po objavi razpisa. 
Poleg prijave naj kandidati oddajo še dokazilo o 
strokovni usposobljenosti in kratek opis doseda
njega službovanja. 
Nastop službe po dogovoru najkasneje pa 1. sep
tembra 1972. 
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DVA PRENOVLJENA 

RAZSTAVNO-PRODAJNA 

PROSTORA 

pohišvo 



. 2e]0 ugodno prodana nov 
J^GNETOFON philips. In-
,jrmacije vsak dan od 9. do 
\ ure po telefonu 20-230 

3056 
k^fodam suhe smrekove 

l ^ O H E 50 mm. Kuralt Leo-
P o ' d , Zg. Bitnje 74, 2abnica 

3064 
prodam rabljena OKNA. 
^Gborič, Britof 242, Kranj 
P prodam KRAVO. Veternik 
'Mnc, Visoče 4 pri Tržiču 

3080 
prodam BUTARE. Ra-

Koseze 15, Vodice 3081 
jj'rodam šest tednov stare 
j ^ S I C K E , betonsko 2 E L B 
r.b Premera 8 in 5 mm in 
T E K O B H 4. Vogljc 88, Sen-
^ 3082 
^*Wam KRAVO simenCal-
>0' dobro mlekarico. Okorn 
°*e, Sp. Sorica 1, Podrošt 

3083 
Vodarn pet PRAŠIČKOV, 

.arfh sedem tednov. Lahov-
e 43, Cerklje 3084 

j. Nemški OVČAR naprodaj. 
^ i o v ž , Koseze 15, Vodice 

3085 
1 A ? 0 * * m 1000 kosov »MODU 
^KCA«29 x 19 x 14 in 800 kg 
*7*-BZA premera 10 mm. 
^ P c t e r s k a 41, Kranj 3102 

L5 U P"» RENAULT 4 (katr-
I >• Dcžinan, Valjavčeva 7, 

rar>j 3087 
k^ rodam AVTO volvo 122 S, 

1966. Smolej, Bistrica 
1 ' Tržič 3088 
^godno prodam OPEL K A -
8, r L . letnik 1967, Vidic, 

a r i et a Rozmana 4, Kranj 

PREŠERNOVO 

G L E O A L I Š C E 

J ^ K , 9. junija, ob 19.30 
^ r a n d e l l o : LIOLA; gostuje 
Hje

,0r>alno gledališče iz Cata-

jj^aja In tiska CP »Ga 
w*i*ki tisk« Kranj, Ulica 
JJ?*» Pijade — Naslov 
fr^nlštva ln uprave lista: 
J ^ J , Trg revolucije 1 
„Jvba občinske skupščl-
J* '- Tek. račun pri SDK 
U**anju 515 1-135 — Te-*u2J:

 - e d a k c , i a 2 1 ^ 5 ' 
I f i ^ ' u P r a v a Usta, ma-
JĴ Î asna ln naročniška 
^* b a 22-152. - Naročnl-
*• letna 32, polletna 16 

» eena za eno številko 
^ Para. Mali oglasi: be-
^ 1 din, naročniki imajo 

i* popusta. Neplačanih 
ne objavljamo. 

Za 2000 din prodam BMW 
isetto, registrirano, potrebno 
manjšega popravila. Naslov 
v oglasnem oddelku 3090 

Prodam FIAT 750, letnik 
196S. Ljubljanska 11, Skofja 
Loka 3091 

Ugodno prodam R4, letnik 
1965 v zelo dobrem stanju. 
Jezerska cesta 95, Kranj 

Prodam SPAČKA furgon, 
letnik 1965 (4-sedežni). Smled
n i k a 55, Kranj -3093 

Ugodno prodam karambo
li ran FIAT 600 D. Breg ob 
Savi 2?, Kranj 3094 

Takoj ueodno prodam oseb
ni AVTO VW (hrošč) v voz
nem stanju. Rotar, Tržič, Vc-
čanova 10 30M 

Ugodno prodam osebni av
to ZASTAVO 750, letnik 1967. 
Ogled vsak dan od 15. ure 
dalje. Naslov v oglasnem od
delku 3096 

KUPIM 
Kupim borove PLOHE in 

D E S K E . Ponudbe poslati 
pod »bor« 3008 

Kupim OBRAČALNIK ali 
kombinirke bautz za seno. 
Zalog 31, Cerklje 3086 

STANOVANJA 
Diplomiran elektroiuženir 

potrebuje enosobno oprem
ljeno STANOVANJE za kraj
ši čas. Plača dobro. Mek: r da 
Milan, Borovnica 29, ali tele
fon 313 04 interna 23-33 Ljub
ljana (dopoldne) 3007 

Iščem SOBO s kuhinjo v 
Kranju ali bližnji okolici. 
Kotnik Franci, Britof 65, 
Kranj 3098 

ZAPOSLITVE 
Sprejmem dva fanta v uk 

slikopfeskarske stroke. SLI-
KOPLF.SKARSTVO, Kočnik 
Stane, Stefetova 34, Šenčur 

V uk sprejmem dva VA
JENCA, lahko tudi v priuči-
tev. RAUTAR Srečko, TA
PETNIŠTVO — dekoracije 
Lesce, Sobčeva 13 3027 

Scnčurski kvartet sprejme 
dobrega ritem KITARISTA. 
Osojnik Štefan, Šenčur 3 

Iščemo ŽENSKO za dopol
dansko varstvo deklic starih 
eno leto in pet let. Ostalo po 
dogovoru. Naslov v oglasnem 
oddelku 3100 

POSESTI 
Prodam takoj vseljivo H I 

SO z obrtnim lokalom v 
Skot" j i Loki. Vulič, Novi svet 
6, Skofja Loka 3025 

PRIREDITVI' 
LETNI BIFE ob ZBILJ-

S K E M JEZERU vas vabi na 
ZABAVO s PLESOM v sredo, 
7., v soboto, 10. in v nedeljo, 
11. junija. Igral bo RUDI 
J E V S E K s svojim kvintetom. 
Postrežem boste poleg pijače 
s spceialiietami na žaru. 
Vabi jeni! 3101 

SKOFJA LOKA 
10., 11 VI-1972 

XXIII. M E D N A R O D N E CESTNO HITROSTNE DIRKf 

Bodo potrebne kvalifikacije? 
Spričo velikega zanimanja za nastop na mednarodnih 

cestno-hilrostnih dirkah Prix LOKA 72, k i bodo v nedeljo, 
11. junija, v škofji Loki, se je vodstvo prireditve odločilo 
ravnati po Posebnem pravilniku, katerega vsebina organiza
torjem dopušča izvedbo posebne predhodne kvalifikacijske 
vožnje. AMD Skofja Loka ima namreč sklenjene pogodbe s 
102 tekmovalcema, kar znaša skupno 164 startov, če bi ne 
prišlo do naknadnih odpovedi, če bi torej v mesto pod Lnb-
nfkom prispeli vsi prijavljeni junaki asfaltnih aren, je limi
tiranje več kakor nujno, člani pripravljalne komisije so zato 
sklenili, da bo sobotni uradni trening hkrati tudi kvalifika
cijski nastop in ne le — kot doslej — spopad za čini ugod
nejša startna mesta. Slednje pa zagotavlja zanimive boje, ki 
utegnejo biti celo bolj napeti kakor nedeljski. 

Znano je, da loška proga dopušča največ 140 startov v 
skupno šestih kategorijah. 2e 31. maja so iz spiska kandi
datov črtati 42 interesentov (39 tujcev in 3 Jugoslovane), 
vendar številka še vedno presega najvišjo dovoljeno mejo. 
V vseh razredih razen pri »brencljih« (do 50ccm), vlada huda 
gneča, saj je namesto 28 motorjev prijavljenih po 30 ali več. 
Oglejmo si razpredelnico: 

50 kubikov: 26 startov (16 tujih in 10 domačih) 
125 kubikov: 31 startov (26, 5) 
250 kubikov: 34 startov (31, 3) 
350 kubikov: 31 startov (30, 1) 
500 kubikov: 2& startov (28, 0) 
Prikolice: 14 startov (13, 1). Tudi tu sta dva stroja odveč. 
Čeprav je rok za prijavo potekel 16. maja se sleherni 

dan javi cela vrsta novih dirkačev. Kajpak jih moiajo zavr
niti. Izjeme so samo letos odlični Finec Saarinen, prikofičar 
Aucrbachc« in britanski as Nelson, ki jim — če bi se poga
janja uspešno zaključila — ne nameravajo odreči gostoljubja. 
Omenjena trojica bo namreč močno dVignito kvalitetni nivo 
dirk. 

Ob koncu naštejmo par slavnih iz liste nastopajočih, kate
rih nastop ni več sporen: Kunz (Av), Havrda (CSSR), Bernctič 
(Yu) - do 50ccm, Bender (ZRN), Bartol (Av), Szabo (Madž.), 
Coulter (VB) — do 125 cem, Grassetti (1), Marszovskv (S), 
Stasa in Srna (oba CSSR), Bevanda (Yu) — do 250 cem, 
Pfirtcr (Švica), Maugliani (I), Jansscn (Sved.) — od 350cem, 
Kouvuniemi (Fin), Araoka (Jap.), Bertsch (ZRN) — do 500 cem, 
Seh.uizu, VVegcncr, Klenk, Schons, Pape (vsi ZRN) — pri
kolice. 

Boji na nedeljski dirki v Skofji Loki (začetek ob 14. uri) 
bodo nedvomno zanimivi in napeti kot še nikdar. I. Guzelj 

Zahvala 
Ob smrti dragega moža in očeta 

Alojza Nosa na 
se iskreno zahvaljujemo vsem, ki so ob težkem trenutku sočustvovali z nami 
in nam pomagali. Posebno sc zahvaljujemo gospodu župniku Slapšaku, pev
skemu zboru s Primskovega, delovnemu kolektivu 2TP Kranj in govorniku 
ob odprtem grobu. Najlepša hvala dobrim sorodnikom in sosedom, prija
teljem in vsem, k i ste ga spremili na zadnji poti. 

Kranj, 31. maja 1972 
2ena Anica, sinova Tone in Lojze 

Kranj CENTER 
7. junija premiera amer. 

barv. filma ROLLING STO-
NES ob 16., 18. in 20. uri 

8. junija franc. barv. V V 
film LOV NA SEFA BANDE 
ob 16., 1». in 20. uri 

9*. junija amcr.-itahj. barv. 
film CENA OBLASTI ob 16., 
18. Ln 20. uri 

Kranj STOkttJč 
7. junija amer. film TAR

ZANOV TAJNI ZAKLAD ob 
16., 18. in 20. uri 

6. junija amer. barv. film 
ROLLING S r O N E S ob 16. 
18. in 20. uri 

9. junija franc: barv. V V 
film LOV NA SEFA BANDE 
ob 17.. 18. in 20. uri 

Tržič 
7. junija amer. barv. film 

PRFGON IZ PEKLA ob 13. 
in 20. uri 

5. junija premiera franc-
italij. barv. CS filma OKO
VI GROZE ob 18. in 20. uri 

9. junija franc.-italij. barv. 
CS film OKOVf GROZE ob 
18, in 20. uri 

Kamnik DOM 
7. junija špan. italij. barv. 

film JOE IZ NAVAHE ob 18. 
in 20. uri 

9. junija premiera artgf. 
barv. filma V AVTOBUSU 
ob 20. uri 

Skofja Loka SORA 
7. junija amer. barv. film 

2001 — ODISEJA V VESO
LJU ob 17. in 20. nri 

8. junija amer. barv. film 
JOE, TUDI TO JE AMERI
KA ob 18. in 20. uri 

9. junija amer. barv. film 
JOE, TUDI TO JE AMERI
KA ob 20. uri 

Železniki OBZORJE 
7. junija amer. barv. film 

JOF, TUDI TO JE AMERI
KA ob 20. uri 

9. junija amer. barv. film 
2001 - ODISEJA V VESO
LJU ob 20. uri 

Radovljica 
7. junija franc. barv. film 

OR02NIK GRE V POKOJ ob 
20. uri 

8. junija amer. barv. film 
ZADNJI NABOJ ob 20. uri 

9„ junija franc. barv. film 
OROŽNIK GRE V POKOJ ob 
20. uri 

Jesenice RADIO 
7. junija amer. barv. CS 

film BOJEVNIKI 
8. junija franc. barv. CS 

film MALENKOSTI , K I 
USTVARJAJO ŽIVLJENJE 

9. junija franc. barv. CS 
film MALENKOSTI , K I 
USTVARJAJO ŽIVLJENJE 

Jesenice PLAVŽ 
7. junija italij. barv. V V 

film KAVBOJ KING 
8. junija italij. barv. V V 

film KAVBOJ K I N G 
9. junija amer. barv. CS 

film BOJEVNIKI 
Kranjska gora 
8. junija amer. barv. CS 

film BOJEVNIKI 
Javornik D E L A V S K I DOM 
7. junija amer. barv. CS 

film NA POTA V SHILOH 



Vedno med najboljšimi 
NENADOMA CEZ CESTO 

Na Zasavski cesti v Kranju je v petek, 2. junija, popoldne 
voznik osebnega avtomobila Stane Bohinc iz Mavčič zadel 
Katarino Zalokar iz Kranja. Zalokarjeva je nenadoma hotela 
čez cesto, avtomobil pa jo je kljub zaviranju zadel. V nesreči 
je bila Zalokarjeva lažje ranjena. 

TRČIL V TOVORNJAK 
V petek, 2. junija, popoldne je na Hudem polju pri Skofjl 

Loki voznik tovornega avtomobila Albert Hvala iz škofje 
Loke ustavil, da bi delavci raztovorili pesek. Tedaj pa je 
pripeljala mimo skupina kolesarjev. Med njimi je bil tudi 
Zdravko Igličar, ki zaradi odprtega dežnika ni videl stoječega 
tovornjaka in se je zato vanj zaletel. Lažje ranjenega so 
prepeljali v ljubljansko bolnišnico. 

TRČENJE 
Na Cesti železarjev na Jesenicah sta v petek, 2. junija, 

nekaj po enajsti uri zvečer trčila osebni avtomobil, ki ga je 
voznik Janko Lavtar z Jesenic vozil pravilno po svoji desni 
strani, in pa osebni vtomobil, ki ga je vozil Konrad Molnar 
z Jesenic. Iz neznanega vzroka sta avtomobila trčila s pred
njima levima deloma. Oba voznika sta bila v nesreči huje 
ranjena, sopotnik Peter Vučkovič pa laže. Škode na avtomo
bilih je za 20.000 din. 

ZADEL PEŠCA 
Na Cesti Borisa Kidriča na Jesenicah je v petek ob deseti 

url zvečer voznik osebnega avtomobila Jože Rožič z Jesenic 
zadel Vukašina Petroviča, ki je šel z nekom čez prehod za 
pešce. Ranjenega Petroviča so prepeljali v jeseniško bolniš
nico. 

NEZGODA Z MOTORJEM 
Na cesti tretjega reda med škofjo Loko in Železniki je v 

soboto, 3. junija, zvečer voznik motornega kolesa Miro Daga-
rin iz Puštala zaradi neprimerne hitrosti in neustreznih luči 
zadel Jožeta Benedika iz Stare Loke, ki je hodil po desni 
strani ceste. Motorist in pešec sta pri trčenju padla in se 
poškodovala. 

TRČIL V DREVO 
V soboto, 3. junija, zvečer je na cesti četrtega reda med 

Dorfarji in Crngrobom zaneslo voznika osebnega avtomobila 
Branka Galjota iz Vogelj zaradi neprimerne hitrosti s ceste 
V drevo. V nesreči je bil huje ranjen sopotnik Vinko Kuralt 
iz Zg. Bitenj. škode na vozilu je za 6000 din. 

PREKRATKA VARNOSTNA RAZDALJA 
Na Koroški cesti v Kranju se je v nedeljo, 4. junija, do

poldne pripetila hujša prometna nezgoda zaradi prekratke 
varnostne razdalje in nepazljivosti. Voznica osebnega avto
mobila Liljana Kr^stič Iz Ljubljane je vozila za osebnim 
avtomobilom, ki je pri bencinski črpalki zavijal v desno. 
Voznica je to prepozno opazila in je zato zavila na levo stran 
ceste, kjer je trčila v osebni avtomobil Jožeta Praprotnika iz 
Kranja. V nesreči so bili huje ranjeni voznik Praprotnik ter 
voznica Krastičeva ter vsi trije sopotniki v njenem avtomo
bilu. Lažje pa so bili ranjeni trije sopotniki v Praprotniko-
vem avtomobilu, škode na vozilih je za 30.000 din. 

( NEZGODA MOPEDISTA 
V nedeljo, 4. junija, dopoldne je voznik osebnega avto

mobila Maksimiljan Jereb iz Dobračeve pri Žireh pripeljal z 
neprednostne ceste, v križišču ustavil, nato pa zapeljal na 
prednostno cesto. Vtem jtf pripeljal z leve strani na mopedu 
Marjan Štrencelj in oplazil avtomobil. Pri tem je Štrencelj 
padel in se huje ranil. Prepeljali so ga v ljubljansko bolniš
nico. Škode je za 8500 din. 

VOZNIK HUJE RANJEN 
Na cesti tretjega reda med Goricami in Golnikom je v 

nedeljo, 4. junija, popoldne zaradi objestne vožnje padel s 
kolesom tomos avtomatik Franc Mali z Golnika. Zaneslo ga 
le na rob razkopanega asfalta, tako da sta s sopotnikom 
Lazarjem Popovičem padla. Voznika Malija so huje ranjenega 
prepeljali v ljubljansko bolnišnico. 

NEPRIMERNA HITROST 
V nedeljo, 4. junija, popoldne se je na cesti drugega reda 

pred Boh. Bistrico pripetila prometna nezgoda, v kateri sta 
dve osebi izgubili življenje. 

Voznik osebnega avtomobila Franc Belšak iz Maribora 
zaradi neprimerne hitrosti ni mogel zvoziti desnega ovinka 
in je zato zapeljal čez cesto v globok jarek, kjer se je avto
mobil nekajkrat prevrnil. V nesreči sta dobila sopotnika 
Kristina Vetrič iz Kovorja pri Tržiču in Dušan Prejac iz 
Maribora tako hude poškodbe, da sta med prevozom v bol
nišnico umrla. Huje ranjena Jelka Bernik in lažje ranjen 
voznik Belšak se zdravita v jeseniški bolnišnici. Škode na 
vozilu je za 15.000 din. 

Pred leti smo začeli v Slo
veniji ustanavljati šolska 
športna društva, ki jih se
stavljajo in vodijo učenci 
osnovnih in srednjih šol s 
pomočjo mentorjev, ki so 
ponavadi učitelji telesne 
vzgoje. Po vaseh se v ta dru
štva vključuje tudi vaška 
mladina. Ker je bilo šolskih 
športnih društev vedno več, 
je republiški sekretariat za 
šolstvo ustanovil republiški 
center šolskih športnih dru
štev. Center razpisuje vsako 
leto tekmovanje med dru
štvi, in sicer srednje šole 
posebej in za osnovne šole 
posebej. Dejavnost šolskih 
športnih društev ocenjujejo 
republiški pedagoški sveto
valci na osnovi 12 kriterijev. 
Pedagogi ne ocenjujejo le 

Kranjčanke 
niso uspele 

Ker je lani ženska atletska 
reprezentanca Kranja zma
gala v drugi skupini kriteri
ja slovenskih mest, je letos 
imela pravico nastopiti v 
kvalifikacijah za vstop v I. 
skupino kriterija slovenskih 
mest z ekipama Nove Gorice 
in Tolmina. Kvalifikacijsko 
tekmovanje je bilo v soboto 
v N . Gorici. Zmagala je eki
pa Nove Gorice pred Kra
njem in Tolminom, ki imata 
v skupnem seštevku isto šte
vilo točk, vendar so Kranj
čanke imele osvojenih več 
prvih mest. Ce bi iskali 
vzrok »poraza«, bi bil ne
dvomno prv[ in največji ne-
izenačenost ekipe v kvaliteti, 
saj so Kranjčanke osvojile 
kar 4 prva mesta in celo 5 
tretjih (zadnjih) mest ter sa
mo eno drugo mesto. 

Vsekakor je bila najuspeš
nejša tekmovalka letošnja 
debitantka v ekipi Kranja 

Ljuba Prestor, ki je pretek
la 400 m v času 59,1 sek., kar 
je le za 4 desetinke slaoše 
od veljavnega (mlajše mla
dinke) slovenskega rekor 11. 
Za ekipo Kranja so prva me
sta osvojile še Žagarjeva v 
metu kopja (37,30 m), Papler-
jeva v metu krogle (10,82 m) 
in Reja v teku na 800 m s 
časom 2:34,3. D. 2. 

A 

Ž I V I L - A 

športnih rezultatov in šte
vila tekmovanj, temveč tudi 
to, kakšno samoupravo ima
jo društva, kako vodijo učen
ci svoja društva itd. Peda
goški svetovalci in posebna 
strokovna žirija nato odlo
čijo, katera društva pridejo 
v ožji izbor. Predstavnike 
teh društev nato povabijo 
na osrednjo republiško pri
reditev, kjer jim podelijo 
medalje, plakete in nagrade. 

Letos se je za tekmovanje 
v republiškem merilu prigla
silo 72 društev iz osnovnih 
šol in 24 iz srednjih šol. Za
stopani smo tudi Gorenjci. 
Med osnovnošolskimi šport
nimi društvi se za čim bolj
šo uvrstitev potegujejo učen
ci iz Železnikov, žirov, Go
renje vasi ter učenci osnov
ne šole Lucijana Seljaka iz 
Kranja, med društvi na sred
njih šolah pa tako, kot že 
vrsto let nazaj, le šolsko 
športno društvo Janez Peter-
nelj s škofjeloške gimnazije. 
Ločani so bili že nekajkrat 
med najboljšimi v republiki. 

Med društvi iz osnovnih 
šol je društvo Lucijan Se
ljak iz Kranja dosegalo v 
preteklosti izredno lepe re
zultate. Društvo, ki ga vo
dijo učenci sami, pomaga 
pa jim prizadevna mentorica 
Slava Pelko, ima v svoji vi
trini celo vrsto zlatih značk, 
medalj, plaket in nagrad, ki 
so jih prejeli na osrednjih 
prireditvah v Ljubljani. Dru
štvo ima 618 članov, od tega 
se jih 186 aktivno ukvarja s 
športom. To pomeni, da te
densko vsaj enkrat izven šol
skega programa vadijo v te
lovadnicah ali na prostem. 
Omenimo naj tudi, da ima 
športno društvo Lucijan Se
ljak 18 različnih sekcij in 
krožkov, da so v šolskem 
letu 1971/72 organizirali ali 
se udeležili prek 30 različnih 
manifestacij in pohodov, da 
so se udeležili 11 večjih tek
movanj ter dosegli lepe uspe
he in da sodelujejo s šport
nim društvom Triglav ln 
športnim društvom Sava. 
Omenjena kluba sta prav iz 

Telovadni 
nastop 

V soboto, 3. junija, je na 
telovadišču v Škof j i Loki na
stopilo okrog stodvajset ci
cibanov, pionirjev in pionirk 
TVD Skofja Loka. Lepo iz
vedenih prostih vaj ter na
stopov v parterju m na 
bradlji so jih v poldrugem 
mesecu naučili prizadevni va
ditelji Andrej Franko, Janez 
Kalan, Jožica Plestenjak, Ju-
lijana Jenko, Majda Bohinc, 
Nada Križaj in Poldka Sti-
glic. S. J. 

tega društva dobila že mâ  
katerega dobrega tekmo"* 
ca in športnika. 

Ob tako široki dejavno*] 
lahko pričakujemo, da °°\ 
tudi letos člani športu^ 
društva na osnovni šoli II 
jan Seljak med najbolji 
v republiki. 

J. Košnje* 

Vlečnica 
za Češko 

kočo 
Smučarski klub Trlgla* 

je na smučiščih za Cešk« 
kočo postavil prenosu0 

vlečnico, ki jo je izdelal* 
tovarna Tomos iz Kopt* 
Ker je na smučiščih po* 
Grintovcem vse leto snefl 
bo naprava lahko rabil" 
namenu tako tekmoval' 
cem kakor tudi rekreacij' 
skim smučarjem. Preui* 
jena Češka koča sed« 
lahko sprejme večje St* 
vilo smučarjev in bod<> 
tako posamezni klubi v 

poletnih mesecih vadlN 
na snegu v najugodnejših 
razmerah. 

J. J-

l b * 
Vaše sanje — 
lasten dom 
Sanjajte 

konkretno 
svetuje karavana 

Posebna izdaja poroto* 
kje, kaj in kako lahko 

zidate v vseh 60 občini 
Slovenije 

Dobile jo pri vašert 
prodajalcu časopisov-

/O ljubljanska bankaj 



Naš komentar 

T u r k p e t i 
Z zaključnimi borbami med posamezniki se je v 

petek v Splitu končalo deveto svetovno prvenstvo v 
kegljanju. Obračun za naslove med posamezniki v žen
ski in moški konkurenci je bil nadvse zanimiv. Jugo
slovanski tabor je presenetil komaj 28-letni Zagrebčan 
Dragaš, saj mu je uspelo premagati vso svetovno mo
ško elito. Ženske, ki so tako kot v ekipni konkurenci 
tudi v igri dvojic presenetile, so med posameznicami 
razočarale. 

Svetovna prvakinja med ženskami je postala Ro
munka Trandaflr s 1313 podrtimi keglji, medtem ko 
Je bila Jugoslovanska Ko vrl i ja le za dva keglja prekrat
ka za osvojitev tretjega mesta. Druga predstavnica Ju
goslavije med posameznicami Janša je kljub dobremu 
rezultatu v ekipni konkurenci parov (v obeh disciplinah 
je imela drugi najboljši rezultat) razočarala, saj je za
sedla šele deveto mesto. Omenili smo že, da je v mo
ški konkurenci Dragaš svetovni prvak, Ljutomerčan 
Steržaj je bil zaradi slabega rezultata v moških parih 
ob srebro, če ne tudi ob zlato kolajno. Pripomniti pa 
jc treba, da je v obračunu med posamezniki nastopil 
poškodovan. Edini Gorenjec v tej druščini je bil to pot 
Kranjčan Jože Turk. Eden najvišjih jugoslovanskih 
kegljačev je osvojil peto mesto. Zadnji dan je podrl 
952 kegljev. 

Kljub pesiminističnim napovedim pred začetkom le
tošnjega svetovnega prvenstva Je naš tabor lahko za
dovoljen, saj smo se s pomlajeno reprezentanco v obeh 
konkurencah spet dvignili v sam vrh svetovnega ke
gljanja. 

VRSTNI RED ŽENSKE: 1. Trandafir (Romunija) 
1313 . . . 4. Kovrlija 1295, 9. Janša 1271; MOŠKI: 1. Dra
gaš 2901... 4. Steržaj 2834, 5. Turk 2815, 14. Muše 2749. 

•dh 

Jubilejno srečanje strelcev Kranja in Celovca 

Gorenjski rokometaši 
za pokal SFRJ 

Med tednom je bilo odigra-
n ° prvo kolo področnega tek
movanja za rokometni po
kal SFRJ za Gorenjsko. V 
Prvem kolu so se v glavnem 
Srečale ekipe prvega in dru-
^ ega moštva. V zanimivih 
t e kmah so Jeseničani šele v 
Prljanju sedemmetrovk od
pravili kranjske Veterane, 
Jj^dtem ko je bila tekma 
J îže A : Križe B dokaj ize-
pČena. Na koncu je zmaga-

a druga ekipa. Neresno pa 
tekmovanje vzeli Radov-

^čani , saj domačih moštev 
*n B ni bilo na igrišče. 
Rezultati: Veterani : Jese

ne 34:36, Krvavec : Storžič 
Šešir A : Šešir B 28:9, 

Duplje A : Duplje B 36:14, 
Tržič A : Tržič B 32:12, Kr i 
že A : Križe B 17:23, Kranj
ska gora : Besnica 21:19, 
Zabnica A : Žabnica B 25:24, 
Alples A : Alples B 33:24, Sa
va B : Sava C 22:15, Kranj : 
Triglav 31:19, Preddvor A : 
Preddvor B 17:8. 

V drugem kolu (vse tekme 
se igrajo jutri ob 17.30 
na igriščih prvoimenovanih 
ekip) se bodo srečali: Jeseni-
ce : Križe B, Krvavec : Alp
les, Zabnica : Kranjska go
ra, Preddvor : Duplje, še
šir : Kranj, Tržič : Sava B 
ter v ženski konkurenci Alp
les : Šešir. 

-dh 

Sava gorenjski prvak 
v ^ nedeljo je bilo končano letošnje prvenstvo Gorenjske 
j danski ligi. Naslov prvaka je osvojila kranjska Sava, k i se 

lako uvrstila v republiško consko nogometno ligo. 
d Rezultati zadnjega kola: Alples : Trboje 4:1, Lesce : Pred-
Jv°r 5:0, Kropa : Podbrezje 5:0, Šenčur : Tržič 7:2, Ranch 

: Sava 0:3. 

• 
v 

s,.v 

Sava 24 19 4 1 88: 19 42 
Šenčur 24 19 2 3 100: 34 40 
Ranch boys 24 16 5 3 76: 31 37 
Tržič 24 14 3 7 87: 41 31 
Naklo 24 12 5 7 71: 36 29 
Kropa 24 12 4 8 75: 74 28 
Lesce 24 9 7 8 64: 52 25 
Alples 24 11 3 10 66: 48 

54: 73 
25 
18 Predoslje 24 8 1 14 

66: 48 
54: 73 

25 
18 

Preddvor 24 7 2 15 33: 62 16 
Trboje 24 4 4 16 43: 70 12 
Bohinj 24 3 1 20 33: 90 5 
Podbrezje 24 0 2 22 16:176 2 
ligi je Triglav premagal Šenčur s 3:0. V vod-
pred Savo in Jescnicami. P. Novak 

Prvič so se strelci Kranja 
in Celovca srečali na tekmo
vanju s standardno zračno 
puško leta 1963 v Kranju. 
Od tedaj so se ta srečanja 
izmenoma nadaljevala v 
obeh mestih. Letošnje 10. 
srečanje je bilo preteklo ne
deljo v Celovcu, nastopili pa 
sta iz vsakega mesta po dve 
ekipi, in sicer v streljanju z 
zračno puško in zračno pi
štolo. Koroški strelci so 
Kranjčanom pripravili manj
šo slovesnost in jim podari
l i spominska darila. Predsed
nik koroške strelske organi
zacije je dejal, da so tekmo
valci in predstavniki obeh 
strelskih zvez s svojim sode
lovanjem veliko prispevali k 
prijateljstvu obeh narodov. 

Tekmovanje se je končalo 
z dvojno zmago kranjskih 
ekip in s prvim mestom Vin
ka Frcliha v streljanju s pi
štolo, medtem ko je bila s 
puško najboljša Hevsslerjc-
va iz Celovca. 

Kavčič in Milek 
v formi 

Tudi največja letošnja at
letska prireditev v Jugoslavi
j i , »Hanžekovičev memorial« 
je bila za kranjske atlete 
uspešna. Edina prijavljena 
Kranjčana na tej prireditvi 
Milek in Kavčič sta opravi
čila zaupanje zveznega kape
tana Kresa Račiča, saj sta se 
v močni mednarodni konku
renci oba uvrstila zelo solid
no, obenem pa postavila svo
je letošnje najboljše rezul
tate. Mileku sicer ni uspelo 
postaviti novega rekorda v 
skoku v daljavo (749 cm), 
vseeno pa je z rezultatom 
732 cm dokazal, da prihaja v 
zaželeno formo. 

Pred težjo preizkušnjo je 
bil srednjeprogaš Kavčič. V 
izredno močni mednarodni 
konkurenci (startali so pred
stavniki petih držav) je pred 
zveznim kapetanom moral 
opravičiti zaupanje kot kan
didat za reprezentanco. Nje
gova neizkušenost in bojazen 
pred neznanimi tekači sta 
botrovala, da je le za eno 
desetinko zgrešil slovenski 
rekord Celjana Vipotnika na 
800 m, ki ga ima že celih 16 
let. Rezultat 1:49,3 uvršča 
Kavčiča na listi osemstrome-
trašev vseh časov na drugo 
mesto. 

D. žumer 

Pokalne 
tekme 

Med tednom so 2 ani go
renjske nogometne pjdzveze 
odigrali četrtfinalne pokalne 
tekme. Rezultati: Naklo : Sa-
va 2:1, Lesce : Kropa 3:0, 
L T H : Predoslje 3:0, Triglav 
: Ranch boys 1:0. V polfina-
lu se bodo srečali: Naklo : 
Lesce in Triglav : L T H . 

P. Novak 

Rezultati — EKIPNO: pu
ška: 1. Kranj 2676 krogov, 2. 
Celovec 2631 krogov; pištola: 
1. Kranj 1395 krogov, 2. Celo
vec 1285 krogov; posamezni
ki — puška: 1. Hevsslerjeva 
(Celovec) 355, 2. Rozman 352, 

3. Lombar (oba Kranj) 351, 
4. Mltsche (Celovec)) 346, 5. 
Frelih (Kranj) 345; pištola: 1. 
Frelih 357, 2. Prestor 357, 3. 
Malovrh (vsi Kranj)) 345, 4. 
Stesl (Celovec) 336, 5. Cerne 
(Kranj) 336. B. Malovrh 

Predsednika strelskih zvez sta si izmenjala spominska darila 
pred začetkom tekmovanja. —- Foto: B. Malovrh 

OD NEDELJE DO NEDELJE 
NOGOMET — Vsi trije gorenjski predstavniki v 

ZCNL to pot niso razočarani. Čeprav je Triglav na do
mačem terenu dodobra napolnil mrežo vratarja Hrast
nika, nismo videli ničesar drugega. L T H je bil uspešen 
v Novi Gorici, saj je iztržil točko v igri z Vozili. Jese
ničani pa so doma premagali Tolmin. 

Rezultati: Jesenice : Tolmin 2:1 (2:1), Vozila : LTH 
1:1 (1:1), Triglav : Hrastnik 6:2 (1:1). 

Pari prihodnjega kola: L T H : Triglav, Hrastnik : 
Jesenice. 

ROKOMET — Kranjska Sava s porazom v predzad
njem kolu v Ribnici zapušča družbo najboljših sloven
skih rokometnih ekip. škoda je, da so Kranjčani kljub 
dobri igri v spomladanskem prvenstvu izpustili priliko, 
da se obdržijo v slovenski ligi. 

Rezultat srečanja: Ribnica : Sava 16:14 (8:10). V zad
njem kolu bodo Kranjčani doma gostili ekipo Radeč. 

KOŠARKA — Od treh predstavnikov v I. moški A 
S K L so točke osvojili le košarkarji Jesenic, ki so na 
domačem terenu za točko premagali Radensko. Loški 
Kroj je v Loki izgubil s kandidatom za sam vrh Ce
ljem, medtem ko je Triglav gostoval v Mariboru. Kljub 
vodstvu v prvem delu so Kranjčani klonili. V ženski 
konkurenci pa je v gorenjskem derbiju na Jesenicah 
zmagal loški Kroj . 

Rezultati — moški: Branik : Triglav 77:69 (35:38), 
Jesenice : Radenska 87:86 (42:45), Kroj : Celje 77:90 
(42:43); ženske: Jesenice : Kroj 76:80 (34:40). 

Pari prihodnjega kola — moški: Triglav : Jesenice, 
Radenska : Kroj; ženske: Kroj : Maribor, Marles : 
Jesenice. 

ODBOJKA — V II. ZOL je ekipa Jesenic gostovala 
v Ravnah. Tu je morala priznati premoč Fužinarju. 
V moški republiški ligi je Kamnik brez težav odpravil 
Trebnje, medtem ko je jeseniški Kovinar izgubil spet 
pomembni točki v igri s Savo. V ženski konkurenci so 
Jesenieanke v telovadnici osnovne šole T. Cufar prema
gale Ljubljano, Kamničanke pa so bile prešibak na
sprotnik Mariborčankam. 

Rezultati — moški: Fužinar : Jesenice 3:0, Kovinar : 
Sava 0:3, Trebnje : Kamnik 1:3; ženske: Maribor : Kam
nik 3:0, Jesenice : Ljubljana 3:1. 

Pari prihodnjega kola — moški: Maribor : Jesenice, 
Bovec : Kovinar, Branik : Kamnik; ženske: Kamnik : 
Jesenice. -dh 

/O l jubljanska banka 
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Kmetje letos z vreme
nom nimajo sreče. Le 
redki dnevi minejo brez 
dežja. To je za kmečka 
dela, posebno pa zn koš
njo, velika ovira. Prva 
košnja bi že morala biti 
pod streho, vendar nesta
novitno vreme to prepre
čuje. Tri kmete smo vpra 
šali, kako daleč so s prvo 
košnjo in kako kažejo 
ostali glavni kmetijski 
pridelki. 

menu pa sem uspel poko
siti deteljo, ki jo sušim v 
kozolcu. Ko bo le-ta suha, 
bom začel kositi travo in 
jo spravil v kozolec. Tako 
sušenje je ob nestalnem 
vremenu najbolj zaneslji
vo.« 

# Martin POROVNE, 
Šenčur: »Kar precej mo
ram še pokositi. Vreme 
nam sploh nI naklonjeno. 
Zaradi dežja trava ne bo 
tako dobra, kot bi bila v 
normalnih vremenskih raz
merah. Slabo in deževno 
vreme pa vpliva tudi na 
ostale kmetijske pridelke. 
Mokrota je prizadela 
krompir, hladno vreme 
pa koruzo. Edino za pše
nico lahko rečem, da še 
kar v redu raste.« 

# Jože REPNI K, Pože-
nik: »Res je, slabo vreme 
nam nagaja pri košnji. 
Trava Je sicer še kar do
bra, vendar so tla preveč 
mokra. Pri nas ponavadi 
prvo košnjo posušimo v 
kozolcu, ostale pa na trav
niku. Trave ne si liram. Si-
liram le koruzo. Slabo 
vreme ne vpliva samo na 
košnjo. Zarad; obilnih pa
davin so prizadeti tudi 
ostali pridelki, posebno 
pšenica. Moja je izredno 
redka. Kljub <»la'->emu vre-

# Peter ZAPLOTNIK, 
Trstenik: »Imam prek šti
rih hektarjev travnikov, 
ki jih kosim dvakrat let
no. Trikrat kosim le na 
površinah, ki sem jih za-
sejal. Z ženo sva sama za 
delo, razen tega pa sem 
bil pred meseci tudi v bol
nici. Otroci so zaposleni 
ln nama lahko pomagajo 
samo po službi, če bi bilo 
lepo vreme, bi že vse po
kosili, tako pa smo lahko 
šele del. Zaradi slabega 
vremena spravljamo seno 
v kozolec. Tako Je še naj
bolj varno pred dežjem. 
Ob takem vremenu jc su
šenje na travniku zelo 
tvegano. Dež in mrzlo vre 
me sta prizadela tudi 
ostale pridelke. Tako je 
pri nas pozebla vsa pšeni
ca. Zaradi tega vremena 
smo z deli v zaostanku« 

J. Košnjek 

»Kaj zato, če bomo morali že čez nekaj dni potrjevati svojo zrelost. Danes je naš dan, dane* 
za nas nI profesorjev in izpraševanja. Veselimo se . . .,« so v ponedeljek zapeli maturanti kranj
ske gimnazije. Podobnih sprevodov Je v naših mestih še veliko, saj v teh dneh na Slovenskem 
zaključuje šolanje skoraj 6000 srednješolcev in prek 10.000 dijakov strokovnih šol. 

V nedeljo Je krajevna organizacija zveze rezervnih vojaških starešin Dovje-Mojstrana org* 
nizirala v Mojstrani patruljni pohod, ki so se ga udeležile ekipe iz vse občine. Na sliki *° 
udeleženci pohoda pred hotelom Triglav v Mojstrani. — Foto: B. Blenkuš 

NUDIMO VAM 

• vrata vseh vrst 

• obloge iz masivnega lesa 

• opazne plošče za gradben iš tvo 
! l p b l © d • iso-span lesobetonski zidaki 
TRGOVINA JE ODPRTA: OB TORKIH DO 18. URE, OB 
SOBOTAH DO 12. URE, OSTALE DNEVE PA DO 14. URE. 

Naš naslov: 
TRGOVINA lip bled REČICA, tel. 77-3 
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